
1 

 

 

Tisztújítás 2024. 
Jelöltek és bemutatkozásaik 

Felügyelő Heinczinger Orsolya 

Másodfelügyelő dr. Balczó Márton 
dr. Tarpataki Noémi 

Gondnok dr. Viczián István 

Jegyző Bakó Zsuzsanna 

Jogtanácsos dr. Kontor Eszter Ágnes 
dr. Vass Péter 

Számvevőszéki elnök Reichné Újvárosi Tünde 

Számvevőszéki Bizottsági tag Balicza Dóra 
ifj. Bán István 
Fendler Judit 
Lukács András 
Mendrey Attila 
Szilvágyi Bíborka 

Egyházmegyei küldött dr. Becskeházi-Tar András 
Bibó András 
Domby Miklós 
Herzog Csaba 
Lukács András 
dr. Vass Péter 

Jelölőbizottsági tag Balicza Gábor 
Lukács András 
Orczán Ákos Kund 
dr. Táborszky László 
dr. Viczián István 
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Presbiter 

Asbóth László Bakó Zsuzsanna dr. Balczó Márton 
Balicza Gábor ifj. Bán István dr. Becskeházi-Tar 

András 
Bibó András Buday Gergely Czenthe Miklós 
dr. Farkas Lóránt Ernő Fehér Tamás Fendler Judit 
Heinczinger Orsolya Horváth Csaba Jeszenszky Miklós 
Kecskemétiné Szilvási 
Zsuzsanna 

dr. Klenk Gusztáv Kövesy Krisztina 

Lackner Orsolya Lukács András Muskovics Gabriella 
Orczán Ákos Kund Pálinkás Mihály Pápay Judit 
dr. Réthelyi János Rózsa Bálint Sólyom Anikó 
dr. Szendrei Andrea Szilvágyi Bíborka Szilvágyiné Kránitz 

Zsuzsanna 
Szuhai Mónika dr. Tarpataki Noémi dr. Tóth Katinka 
Vajdovich Noémi 
Annamária 

Varga-Katona Brigitta 
Edina 

dr. Vass Péter 

dr. Viczián István   

Képviselőtestületi tag 

Angler Mónika dr. Apor Astrid Asbóth László 
dr. Aszódi Ilona Ágoston Kata Bakó Zsuzsanna 
dr. Balczó Márton Balicza Dóra Balicza Gábor 
Balicza Iván ifj. Bán István dr. Becskeházi-Tar 

András 
dr. Berecky Ákos 
László 

Bibó András Bihari Nóra 

dr. Bolváry Katalin 
Mária 

Brennerné Kovács 
Ildikó 

Buday Gergely 

Czenthe Miklós Czenthéné Szoláry 
Henriette 

dr. Erdei Gábor 

Farkas Eszter dr. Farkas Lóránt Ernő dr. Farkas Márton Pál 



3 

 

dr. Farkasné Gilly 
Réka 

dr. Fehér György Fehér Tamás 

Fendler Judit dr. Ferenczi Ilona Gara Anna 
Gilly Lóránt Hacknauer Bettina Herzog Csaba 
Herzogné Fürst Beáta Holczingerné dr.    

Tolnai-Knefély Eszter 
Holman Péter 

Horváth Csaba Jeszenszky Miklós Kállai Roland 
Kecskeméti László Kecskemétiné Szilvási 

Zsuzsanna 
Keresztessy Ágnes 

dr. Klenk Gusztáv dr. Kontor Eszter 
Ágnes 

Kovácsné Ferenczi 
Zsófia 

Kövesy Krisztina Kürtös Zoltán Lackner Orsolya 
Lehoczki Márk Lukács András Mendrey Attila 
Muskovics Gabriella Orczán Ákos Kund Pálinkás Mihály 
Pápay Judit Potzner Ádám Potzner Ferenc Péter 
Pöröntő Edina Reichné Újvárosi 

Tünde 
dr. Réthelyi János 

Ripka Géza Ferencné 
(sz. Horváth Zita) 

Rózsa Bálint dr. Schneller 
Domonkos 

Schneller Krisztián dr. Simon Ágnes Sólyom Anikó 
Szabóné Mátis 
Brigitta 

dr. Szendrei Andrea Szilvágyi Bíborka 

Szilvágyi Lilla Szilvágyiné Kránitz 
Zsuzsanna 

Szuhai Mónika 

Takács László  dr. Tarpataki Noémi  dr. Táborszky László 
Táborszkyné Ruthner 
Judith 

dr. Tóth Katinka Urbán Eszter Erika 

Vajdovich Noémi 
Annamária 

Varga Ferenc Bence  Varga-Katona Brigitta 
Edina  

dr. Vass Péter dr. Vályi-Nagy István Váradi Adél 
dr. Viczián István   

A következőkben névsorrendben közöljük a jelöltek személyes bemu-
tatkozásait, és a vállalandó tisztségeiket. 
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Angler Mónika 

 

Képviselőtestületi tag 
Három felnőtt gyermekem van, a lányom és idősebbik fiam 
már dolgoznak, a fiatalabb fiam még egyetemi hallgató. Egy 
export-import tevékenységet folytató kisvállalkozásban állok 
alkalmazásban. Gyermekeim a gyülekezet hittanóráit látogat-
ták, itt konfirmáltak, igy alakult ki kötődésünk a Budavári 
Gyülekezethez. Előzőleg az Óbudai Evangélikus Egyházköz-
ség tagjai voltunk, ott részesültek gyermekek a keresztségben. 
A gyülekezeti életben képviselőként már korábban is részt vet-
tem, a Testvérgyülekezeti munkacsoport tagja voltam. A Sa-
rokkő gyülekezeti alkalmain indulása óta részt veszek. 10 év-
vel ezelőtt néhány évig a Lelkészi Hivatal munkatársa voltam, 
irodavezetőként. Örömmel vállalnám a képviselői tisztséget – 
amennyiben a testvérektől bizalmat kapnék – szívesen vennék 
részt továbbra is a gyülekezeti életben, támogatnám, segíte-
ném a testvéreket, gyülekezetünk új vezetését céljaink eléré-
sében. Köszönöm szépen a jelölést. 

dr. Apor Astrid 

 

Képviselőtestületi tag 
59 éves vagyok. 1975 azaz, 10 éves korom óta vagyok tagja a 
gyülekezetnek, 1978-ban konfirmáltam. Kardiológusként dol-
gozom a Semmelweis Egyetem Városmajori Klinikáján, fér-
jem szívsebész, két felnőtt lányunk van. 1996-ban költöztünk 
családommal a Táncsics Mihály utcába – gyermekkorom ott-
honába – azóta újra rendszeresen látogatom a Budavári Gyü-
lekezet istentiszteleteit, az egyházfenntartói járulékot havi 
rendszerességgel fizetem. A képviselőtestületnek a most lezá-
ruló ciklusban és az azt megelőzőben is tagja voltam. Meg-
győződésem, hogy Isten szava ma is időszerű és nélkülözhe-
tetlen az eligazodáshoz az egyre kaotikusabbá váló világunk-
ban. Olyan gyülekezeti alkalmakat remélek a jövőben, melye-
ken az Ige vezérfonalát kezünkben tartva próbálunk meg 
együtt gondolkodni és a keresztyén viszonyuláshoz, látáshoz 
segítséget kapni, adni egymásnak a minket körülvevő világ 
aktuális problémáival kapcsolatban. A gyülekezet életében 
való szerepvállalásom lehetőségeit az ilyen és egyéb gyüleke-
zeti alkalmak szervezésében, előmozdításában és idős rászoru-
lók támogatásában látom. Köszönöm a megtisztelő jelölést! 
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Asbóth László 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Budapesten születtem evangélikus családba, 44 éves vagyok, 
házas és gyermekkorom óta a Budavári Evangélikus Gyüleke-
zet tagja. Ide jártam hittanra, itt konfirmáltam és részt vet-
tem az ifi és felnőtt alkalmakon is. Édesapám a gyülekezet 
presbitere volt. 
Közgazdászként dolgozom üzleti elemzés és project manage-
ment területen. A gyülekezet munkáját elsősorban gazdaság, 
pénzügyi, illetve technikai területen szívesen segíteném. 

dr. Aszódi Ilona 

 

Képviselőtestületi tag 
Budapesten születtem, az ELTE Állam- és Jogtudományi Ka-
rán szereztem jogi diplomát.1990-ben férjemmel, dr. Pőcze 
Tiborral ügyvédi irodát alapítottunk, amelyet – férjem sajná-
latos halálát követően - egyedül működtetek. 
1993 óta egyetemi oktatóként különböző jogi tárgyakat taní-
tottam, jelenleg a Budapesti Gazdasági Egyetem doktori is-
kolájában vagyok konzulens. Tudományos munkásságomhoz 
kapcsolódóan számos publikációm, tankönyvem jelent meg és 
külföldön is adtam elő, konferenciákon vettem részt. 
1988 óta tartozom a Budavári Evangélikus Gyülekezethez, 
mindhárom gyermekemet itt keresztelték és konfirmálták, 
Márta lányom esküvője is ebben a templomban volt. Mind-
három gyermekem jogász, a legkisebb lányom ugyan külföl-
dön dolgozik, de ha lehetősége van, aktívan részt vesz gyüle-
kezeti programokban. Rendszeresen és szeretettel veszek részt 
a Gyülekezet istentiszteletein, bibliaóráján, a Sarokkő alkal-
main, 2018 óta presbiterré választottak és a programszervezői 
munkacsoport vezetője vagyok. Igyekszem a gyülekezet életé-
ben tevőlegesen részt venni, a 11 órás istentiszteleteken össze-
gyűjtöm és megszámolom az offertóriumot, a Bach fesztiválok 
egyik segítője vagyok, de szívesen adok jogi tanácsot vagy ké-
szítek okiratot a gyülekezetnek. Szükség esetén a gyermek hit-
oktatásban is örömmel részt vettem. 
Férjem halálát követően, aki áldozatosan végezte felügyelői 
munkáját, a Gyülekezet felém és családom iránt mutatott 
őszinte szeretete, segítőkészsége még jobban elmélyítette Is-
tenbe vetett hitemet, és azt a szándékomat, hogy minden 
erőmmel a Gyülekezetet szolgáljam. 
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Ágoston Kata 

 

Képviselőtestületi tag 
46 éves vagyok, Budakeszin lakom. Jelenleg az építőiparban 
tervezőként és projektvezetőként dolgozom, emellett a Pál 
Feri Alapítványa a Teljes Életrért Alapítványánál is tevékeny-
kedem. Fontos számomra a mentálhigiéné, az egészséges lelki 
és testi élet kialakítása és megtartása. Hobbim a művészet és 
az alkotás, ezen belül a kerámia és a szobrászat. Örömmel 
tartok kerámia workshopokat gyermekeknek, felnőtteknek 
egyaránt havonta és a nyári táborokban is. 
Körülbelül 15 éve járok a Budavári Evangélikus Templomba 
és itt is konfirmáltam. Már két ciklusban töltöttem be képvi-
selő tisztséget. Nagyjából hat éve, havonta egyszer látogatom 
a gyülekezet jóvoltából a Máltai Szeretetotthonban az időse-
ket, és tartok másodmagammal áhítatot, istentiszteleti alka-
mat az ott lakók számára. Ezt a tevékenységet, közösségi al-
kalmat nagyon szeretném továbbra elvállalni. 
Eléggé feladatorientált vagyok, így bármilyen tevékenységben, 
ami a gyülekezet közösség javát szolgálja, szívesen részt ve-
szek. Leginkább a kreatívabb feladatok állnak hozzám közel. 

Bakó Zsuzsanna 

 

Jegyző, presbiter, képviselőtestületi tag 
1969-ben születtem Budapesten. Evangélikus édesanyám ré-
vén kerültem kisgyermekként a vári gyülekezetbe. A konfir-
máció után boldogan tartoztam az ifjúsági csapatba és közép-
iskolásként bekapcsolódtam a Schütz-kórus zenei életébe. A 
zene mindig is nagyon fontos volt számomra, így a 2018-ban 
megújult Schütz-kórus tagjaként éneklek. Az Istentiszteleti és 
Zenei Munkacsoport tagja vagyok, alkalmanként részt válla-
lok az istentiszteleti liturgiában is. 
Egy 27 éves fiúgyermek boldog édesanyja vagyok. Jelenleg 
múzeumi-műemlékvédelmi területen dolgozom. 
18 éve presbiterként szolgálom a gyülekezetet és több, mint 
20 évig voltam a vasárnapi gyermekmunkacsoport tagja. 
Több éven keresztül a Gyermek- és Ifjúsági Munkacsoport ve-
zetőjeként segítettem a gyülekezet munkáját. Bármilyen szol-
gálatra is hív el az Isten, azt kérem, hogy minőségi szeretetet 
tudjak adni. 
Az előttünk álló időszak egyik fontos elképzelésének tartom, 
hogy az „elkóborolt lelkeket” egy békés és önzetlen keresztényi 
közösség tagjaiként újra köszönthessük. 
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Ahogy az ige is írja: „Mert csak én tudom, mi a tervem veletek 
- így szól az Úr -, békességet és nem romlást tervezek, és re-
ményteljes jövőt adok nektek.” (Jer 29, 11) 

dr. Balczó 
Márton 

 

Másodfelügyelő, presbiter, képviselőtestületi tag 
47 éves gépészmérnök vagyok, a Műegyetem Gépészmérnöki 
Karának adjunktusa. Budakeszin élek, egyedülálló vagyok. 
Ökumenikus beállítottságú, evangélikus-római katolikus 
nagycsaládban nevelkedtem. Apai nagyapám, id. Balczó And-
rás, Nyíregyházán volt evangélikus lelkész. Cseri Kálmán ide-
jében a Torockó téri református gyülekezetbe jártunk, de szü-
leim a 70-es, 80-as évek hitbeli megújulásának számos képvi-
selőjét is megismerték, katolikus karizmatikusokat, baptistá-
kat, pünkösdieket. Ifjúkorom meghatározó élménye volt még 
az újraindult Baár-Madas, a cserkészmozgalomban való rész-
vétel, és nem utolsósorban a rendszerváltozás éveinek átélése. 
A budavári gyülekezet alkalmait 2005-ben kezdtem el láto-
gatni, amikor felkészültem a felnőtt konfirmációra. Több évig 
vettem részt örömmel a Fügefa alkalmain, majd 2019-től a 
Schütz Kórus tagja lettem. A kóruspróba számomra az isten-
tisztelet mellett a hét fénypontja, és örülök, ha szolgálataink-
kal is Istent dicsőíthetjük. 2018 óta presbiter és az építési 
munkacsoport tagja vagyok. Sok kedves embert, testvért is-
merhettem meg az elmúlt években ezekben a közösségekben. 
Szeretném, amennyire képességeimből és erőmből telik, a jö-
vőben is támogatni a gyülekezeti munkát, közösségeinket, 
nem feledve, hogy valójában „az Úr építi a házat”, amire imá-
ban kérhetjük Őt. 

Balicza Dóra 

 

Számvevőszéki Bizottsági tag, képviselőtestületi tag 
1985-ben születtem, 1990 óta a Budavári Evangélikus Gyüle-
kezet tagja, 2018 óta képviselő, korábban a Gyülekezet Ala-
pítványának Felügyelőbizottsági tagja voltam. Foglalkozásom 
pénzügyi, gazdasági asszisztens; három gyermekünk van, Lilla 
(8), Cili (6), és Vilmos (3), akiket a gyülekezetben keresztel-
tük. Az istentiszteleken és a családos alkalmakon veszünk 
részt leginkább. 
Lehetőségeimhez képest szeretnék részt vállalni a gyülekezet 
életében minden területen, a közösség aktív tagja lenni. 
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Balicza Gábor 

 

Jelölőbizottsági tag, presbiter, képviselőtestületi tag 
40 éve születtem Salgótarjánban, 2015-ben házasodtunk össze 
feleségemmel, Eszterrel. Három gyermekünk van: Simon, Juli 
és Bori. Egy nemzetközi telekommunikációs cég iparági elem-
zőjeként dolgozom. Hatéves korom óta vagyok a Gyülekezet 
tagja. Az istentiszteleti közösség mellett a családos alkalma-
kat látogatjuk közösen, illetve a szolgálatokhoz kapcsolódóan 
a presbiteri közösség és különböző munkacsoport közösségek 
tagja lehettem. Az eddigi szolgálataimban mindig is szempont 
volt a digitális lehetőségek minél jobb kihasználása a gyüleke-
zeti élet szervezésére, működtetésére, a gyülekezet tagjaival 
való kapcsolattartásra. Úgy látom, hogy erre a területre érde-
mes volna nagyobb hangsúlyt fektetni, és célzottabban, a gyü-
lekezet jövőképéhez illeszkedve foglalkozni gyülekezetünk le-
hetőségeivel és kihívásaival a digitális technológiák által egyre 
inkább átszőtt világunkban. 

Balicza Iván Képviselőtestületi tag 
A gyülekezet nyugdíjas lelkésze vagyok. 

ifj. Bán István 

 

Számvevőszéki bizottsági tag, presbiter, képviselőtestületi tag 
Keresztségem óta, 48 éve vagyok gyülekezeti tag. A Gyüleke-
zet talán legrégebbi, négygenerációs, aktív budavári evangéli-
kus családjába születtem. Dédnagyanyám itt volt gyülekezeti 
tag, nagymamámat és édesanyámat is itt keresztelték, két nő-
véremet, öt gyermeküket ugyanígy, mindannyian itt konfir-
máltunk, továbbá az összes családi esküvőnk itt volt az elmúlt 
kb. 100 évben. Az orgona hangja már néhányévesen megérin-
tett, az istentiszteleteken Peskó Györggyel, templomunk le-
gendás orgonistájával szoros barátságot kötöttünk. Az első 
billentyűket gyermekként itt ütöttem le mellette, majd kisti-
nédzserként tanítani kezdett. 1994 óta végzek utódjaként fo-
lyamatos kántori szolgálatot a Gyülekezetben. 
1999-ben a Gödöllői Agrártudományi Egyetemen Biotechno-
lógia és Molekuláris Genetika, Logisztikus valamint Szakfor-
dító szakokon diplomáztam, ezt követően a Bécsi Zeneakadé-
mián Orgonaművész és Egyházzene szakokon. Utóbbi időszak 
óta vagyok az Egyházközség hivatalos státuszú orgonistája, 
2009 és 2018 közt a Schütz kórus vezetője is. Különleges ál-
mom vált valóra, amikor szeretett templomunkba az én kon-
cepcióm szerint épülhetett meg unikális Bach-orgonánk, 
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melynek megalkotásáért 2017-ben a Budavári Városházán 
„Budavárért Emlékérem”-mel tüntettek ki. Azóta az Egyház-
községünk- és az Önkormányzat támogatásával évente két-
szer, immáron 14-szer szervezhettem meg nemzetközi hírű 
Bach Fesztiválunkat csodálatos hangszerünk köré. Életem 
mindent felülmúló, legmeghatározóbb része a templomunk és 
a benne végzett rendszeres liturgiai- valamint a gazdag egy-
házzenei szolgálat. A Gyülekezet építésében és megszilárdítá-
sában örömmel veszek részt. 

dr. Becskeházi-
Tar András 

 

Egyházmegyei küldött, presbiter, képviselőtestületi tag 
A Kistarcsai Flór Ferenc Kórház Onkológiai osztályán klinikai 
gyógyszerészként, emellett oktatási és kutatási területeken is 
dolgozom. 1967-ben születtem. Feleségemmel, Judittal 2009-
ben költöztünk Budapestre. Az adventi orgonakoncertek kap-
csán kaptunk elhívást az akkoriban megújuló Schütz kórus 
csapatába, és váltunk a gyülekezet aktív tagjaivá. Itt konfir-
máltunk, házasságunkra itt kértünk áldást. Istentiszteletek 
mellett a kórus alkalmain, és az esti alkalmakon is találkoz-
hatnak velem a gyülekezet tagjai. A gyülekezeti életnek a ze-
nei és a gazdasági bizottságban is részese voltam, az előző 
ciklusban képviselő testületi tagként szolgáltam. 
Presbiterként a gyülekezet stratégia alkotásában és munkájá-
ban szeretnék szerepet vállalni. A társadalom életében legfon-
tosabbnak az oktatást, az egészéget és a másokon való gondos-
kodást ítélem meg, s vallom, hogy egyházunknak is hangsúlyos 
szerepet kell vállalnia ezekben. A Budavári Gyülekezet erkölcsi 
és iránymutató vezetői szerepéhez ajánlom fel szolgálatomat. 

dr. Berecky Ákos 
László 

 

Képviselőtestületi tag 
Budapesten születtem 1970-ben. 2023-óta, mint egyetemi ta-
nár és kutatóközpont igazgató dolgozom a BME-n. Felesé-
gemmel és két gyermekemmel az I. kerületben lakunk. A gyü-
lekezetünkben konfirmáltam. Az egyházba való visszatéré-
semben nagy szerepe volt a gyülekezet családokat a hitéletbe 
bevonó tevékenységének is, ezért különösen hálás vagyok, akik 
idejüket áldozva foglalkoztak gyermekeinkkel. Fiam 2022-ben 
konfirmált, leányom most készül rá. 2018-óta veszek részt a 
képviselőtestület munkájában. Újra jelölésem nagy megtisz-
teltetésnek tekintem, kihívásnak és lehetőségnek, hogy to-
vábbra is rész vállaljak a gyülekezet munkájában. 
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Bibó András 

 

Egyházmegyei küldött, presbiter, képviselőtestületi tag 
Kis koromban hittanórákra ide jártam egyik testvéremmel, 
azóta érzem magamat gyülekezeti tagnak. 1996-ban itt kon-
firmáltam, azóta sok olyan embert ismertem meg, akikkel 
mindig szívesen találkozom. 2012 óta vagyok presbiter és az 
építési munkacsoport tagja. 2007 és 2020 között a Műegyete-
men dolgoztam, azóta magán- és középületek építésével és fel-
újításával foglalkozom. Feleségemmel, Opor Ágotával, Má-
tyás, Donát és Noémi iskolás gyermekeinket neveljük. 2023-
ban született Palkó kisfiunk, rajta keresztül is(mét) sok sze-
retet és odafigyelést kaptunk a kedves testvérektől. 
A 2018-as tisztújítás óta lezajlott események (világjárvány, 
háború) gondolkodásomban jelentős hangsúlyátrendeződést 
okoztak: ha korábban talán elégnek is tűnt hitnek és értelem-
nek egymást kiegészítő voltát hangsúlyozni, ma már ez nem 
elég, hanem ezek egymásrautaltságát kellene számonkérni 
mindenkitől, elsősorban magunktól. Évről évre nagyobb tisz-
telettel gondolok azokra a gimnáziumi és egyetemi tanára-
imra, akik a tisztességet és a felkészülést – azaz az alapos 
gondolkodásnak való rendszeresen ismételt nekirugaszkodást 
– „ószövetségi szigorúsággal” kérték számon mindenkitől, el-
sősorban maguktól. Hiszem, hogy egy ilyen „racionális keresz-
ténység” adhat megtartó közösséget és ezáltal tartós immuni-
tást a gondolkodást irtó hergelés ellen, amire sajnos sokszor 
ráerősítenek a közösségi platformok profithajhász algoritmu-
sai is. Energiáimat és tudásomat továbbra is ennek érdekében 
állítanám presbiterként és egyházmegyei küldöttként szolgá-
latba, azaz, hogy minél többen találják meg egyszerre a józan 
ész és a hit menedékét gyülekezetünkben, egyházunkban. 

Bihari Nóra 

 

Képviselőtestületi tag 
50 éves jogász vagyok, a Fővárosi Törvényszéken dolgozom 
bíróként. Tekintettel arra, hogy a szintén jogász férjem jelen-
leg külszolgálatot teljesít Kanadában, 2021. augusztusa óta 
fizetés nélküli szabadságon vagyok. Előreláthatólag 2025. nya-
rán térünk haza. A budavári gyülekezetbe 1985 óta járok, itt 
konfirmáltam, itt esküdtünk és mindkét gyerekünket itt ke-
reszteltük. Jelenleg az ottawai St.Giles presbiteriánus (skót 
protestáns) templomba járok a gyerekekkel. Kanadában saj-
nos tragikusan kevesen járnak templomba. Azon kellene gon-
dolkodni, munkálkodni, hogy ne jussunk el erre a szintre. 
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dr. Bolváry 
Katalin Mária 

 

Képviselőtestületi tag 
69 éves vagyok és két évvel ezelőttig fogorvosként dolgoztam. 
A gyógyászat holisztikusan érdekel, igy a természetgyógyászat-
ban és a pszichoterápiában is jártasságot szereztem. Jelenleg 
mindennapjaim a négy unokám jólétével kapcsolatos teendőim 
köré csoportosulnak, de fontos a baráti kapcsolatok ápolása is. 
Egyetemista koromban itt a Budavári gyülekezetben konfir-
mált Gáncs Péter. Ez egész életemre meghatározó lett: az általa 
vezetett Ifjúsági körben ismertem meg férjemet Potzner Feren-
cet és ebből a körből vannak a mai napig a barátaim! 
Gyerekeink születése után a Deák téri gyülekezetbe jártunk 
és itt konfirmált Barbara lányunk és Ádám fiúnk is. Kb. 13-
14 éve tértem vissza az itteni gyülekezetbe. Férjemmel vi-
szonylagos rendszerességgel járunk istentiszteletekre és alkal-
manként az Evangélikus Szabadegyetemre. Az istentisztelet 
megélése hitélmény, útmutatás és közösségi élmény, nagyon 
sokat jelent számomra! A gyülekezettel együtt lélegzik! Tíz 
éve kezdtem bekapcsolódni az istentiszteletekkel párhuzamos 
Gyerekbiblia órákba először segítőként, majd önállóan is tar-
tottam foglalkozásokat. Mivel a Godly Play módszer alapjait 
elsajátítottam így a gyerekistentiszteleteket ezzel a szemlélet-
tel tudom segíteni, vezetni. A jövőre nézve a fenti gyakorlatot 
szeretném folytatni, de nyitott vagyok minden olyan lehető-
ségre, tevékenységre, ami a gyerekek és a felnőttek hitbeli 
megkapaszkodását, megélését is elősegíti a lélek-szellem egy-
ségében. Fontosnak tartom a gyerekek mentális jólétének elő-
segítését, amire jó teret ad a gyerekistentisztelet kerete, ahol 
a bibliai történetek és az azt követő beszélgetés, tevékenysé-
gek által a gyerekek lelki-szellemi élete fejlődhet, épülhet! 

Brennerné 
Kovács Ildikó 

 

Képviselőtestületi tag 
Lelkészcsaládban, 1953-ban születtem, Édesapám a Győr-ná-
dorvárosi templomban szolgált 30 évig. A sokgyermekes és a 
gyülekezettel együtt élő családi környezet meghatározó egész 
életemre. Férjemmel három gyermeket neveltünk fel, két uno-
kánk van. Vízipari létesítmények tervezésével foglalkozó iro-
dában irányító tervezőként dolgozom. 
A Budavári gyülekezetbe húsz éve rendszeresen járunk Isten-
tiszteletekre, a havonta megtartott szabadegyetemi alkal-
makra. 
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Továbbra is szívesen részt vennék az építési bizottság munká-
jában, de nagyon közel áll hozzám a missziós munkában való 
közreműködés is. 

Buday Gergely 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
47 éves vagyok. Eredeti végzettségem szerint középiskolai ta-
nár vagyok, magyar nyelv és irodalom bölcsészszakot és teo-
lógiát végeztem. 10 év tanítás után azonban elhagyva a fel-
adatot, a pályázati világba kerültem. Eleinte a forrást bizto-
sítói, a kiírói oldalon dolgoztam, később a pályázók munkáját 
segítettem mind humán fejlesztéses európai uniós pályázatok-
ban, mind az infrastruktúra-fejlesztés területén. Három évig 
az Evangélikus Fejlesztési Iroda óvodaépítési programjában is 
mint projektmenedzser részt vettem. A budavári evangélikus 
gyülekezethez való kötődésem kisgyermekkorom óta tart, itt 
konfirmáltam Hafenscher Károly felkészítését követően. Fele-
ségemmel, Buday Dorottyával itt kértünk áldást házassá-
gunkra és három gyermekem is itt kapta meg a keresztség 
szentségét. Néhány évig a Kelenföldi Evangélikus Gyülekezet 
alkalmait látogattuk, feleségem itt tölt be hitoktató. Levente 
fiam konfirmációi alkalmai azonban újra visszahoztak az 
anyagyülekezetbe. A Mérték, többgenerációs gyülekezeti al-
kalmat látogatjuk, illetve igyekszünk minden vasárnap isten-
tiszteleten részt venni. A gyülekezet munkájában mint képvi-
selő testületi tag vagy presbiter is szívesen részt vállalok, azt 
a legjobb tudásom, tapasztalataim szerint szívesen segítem. 

Czenthe Miklós 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
59 éves vagyok, 1996 óta az Evangélikus Országos Levéltár 
vezetője. Nős, négy gyermek apja, három unokám van. A gyü-
lekezetnek gyerekkoromtól, az 1970-es évektől vagyok tagja, 
itt konfirmáltam 1978-ban, az esküvőm is itt volt 1992-ben. 
2003 óta vagyok presbiter. A németajkú gyülekezet presbité-
riumában képviselem a gyülekezetet 2007 óta. A nürnbergi 
testvérgyülekezettel való kapcsolattartásban is részt vettem. 
Szívesen vezetem a gyülekezettörténeti munkacsoportot. A 
gyülekezeti levéltárat tervezem tovább-rendezni és történeté-
nek fontos korszakait feldolgozni. 
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Czenthéné 
Szoláry Henriette 

 

Képviselőtestületi tag 
57 éves vagyok, a Magyar Agrár és Élettudományi Egyetemen 
dolgozom, mint nyelvtanár, angol és magyar nyelvet tanítok. 
Férjemmel, Czenthe Miklóssal négy gyermeket neveltünk fel, 
nemrég született harmadik unokánk. Házasságkötésünk, 1992 
óta vagyok a Budavári Gyülekezet tagja, az esztergomi evan-
gélikus gyülekezetből érkeztem. Anyai ágon hagyományos 
evangélikus lelkészcsaládból származom, nagy örömünkre leg-
nagyobb lányunk, Anna is folytatja a hagyományt, férje evan-
gélikus lelkész Németországban. Legfontosabb feladatomnak 
családom összetartását és az unokák lelki nevelését tartom. 
Ezenkívül támogatom férjem német gyülekezetben való mun-
káját. Fontosnak tartom, hogy a német és a magyar gyüleke-
zet között élő kapcsolat jöjjön létre, ebben szívesen segítenék. 

Domby Miklós 

 

Egyházmegyei küldött 
A 75. életévemben vagyok, német feleségemmel 40 éve élünk 
együtt Budapesten, a Nyugatinál. Három gyermekem és nyolc 
unokánk van. A Budavári Gyülekezetnek 2021 óta vagyok 
tagja. 

dr. Erdei Gábor 

 

Képviselőtestületi tag 
48 éves, gyógyszerbiztonsági szakember vagyok. Orvosként vé-
geztem a SOTE-n, majd orvos-közgazdász diplomát szerez-
tem. Ezt követően radiológiából szakvizsgát tettem, de végül 
a gyógyszerbiztonság izgalmas területébe mélyedtem el (mind 
hatósági, mind ipari oldalon).  
Kisgyermek koromban rövid ideig a Kálvin téri, majd 19 évig 
a Pasaréti Református Gyülekezetbe jártam, itt tértem meg 
16 éves koromban. 21,5 éve nős vagyok. Kedves Feleségem, 
Krisztina, a Pécsi Evangélikus Gyülekezetben nőtt fel, majd 
egyetemre Budapestre jött, ahol a SOTE-n gyógyszerészként 
végzett. A SOTE Mekdsz Bibliakörben ismerkedtünk meg. 
Házasságkötésünk után a Golgota Gyülekezetbe jártunk 18 
éven át. Két gyermekünk van: Zoé 9 éves, Kristóf 4 éves múlt. 
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Korábban is megfordultunk alkalmanként a Budavári Evan-
gélikus Gyülekezetben istentiszteleteken, végül 2022 őszén 
csatlakoztunk a Gyülekezethez. Ahogy eddig is, ezentúl is 
igyekszünk megtalálni a helyünket és azokat a szolgálati lehe-
tőségeket, ahol hasznosak tudunk lenni (én a felolvasó szolgá-
latba csatlakoztam be). Nagy örömmel veszünk részt a csalá-
dos és az ifjúsági zenés istentiszteleteken, valamint a csütörtök 
esti fiatal házasok beszélgetésein is. 
Szívügyem a Biblia versről-versre történő tanulmányozása, az 
Ige minél alaposabb megismerése, megértése és tanítása. A 
Bibliaismeretben szeretnék másokat is erősíteni. 

Farkas Eszter 

 

Képviselőtestületi tag 
18 éves vagyok és még nincs foglalkozásom, mert éppen az 
érettségire készülök. Már egészen kicsi korom óta a gyüleke-
zetbe tartozom, hiszen családom szintén tagja a Budavárnak. 
A pénteki Mérték alkalmakat és vasárnap 11-es istentisztele-
teket látogatom gyakran. Már eddig is részt vettem ifivezetői 
munkában és ezt szeretném továbbra is folytatni. Tervem még 
esetleg a régi egyetemi ifi mintájára egy komolyabb, mélyebb 
beszélgetésekre invitáló alkalmat elindítani fiatalok számára. 
Emellett fontosnak tartom hogy mint ifisként képviseljem a 
fiatalságot. 

dr. Farkas 
Lóránt Ernő 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Adjunktus vagyok a budapesti Műszaki és Gazdagágtudomá-
nyi Egyetem Matematika Intézetében az Analízis és Operá-
ciókutatás Tanszéken. 
A kelenföldi református gyülekezetben konfirmáltam 14 éve-
sen. Ebbe a gyülekezetbe 2002 őszétől járok, amióta elkezd-
tem udvarolni későbbi felségemnek Farkasné Gilly Rékának 
(akkor még Gilly Rékának), aki a gyülekezetben segédkántori 
feladatokat látott el. Esküvőnk 2004-ben volt a Bécsi-kapu 
téri Evangélikus templomban. Három gyermekünk született, 
mindhármat itt keresztelték, kettő (Eszter Zsuzsanna és Ber-
talan) már konfirmált. Harmadik gyermekünk Botond István 
rendszeresen részt vesz gyerekfoglalkozásokon. A 2008-ban új-
jáalakult Schütz kórusban szolgálok tenorként. A vasárnap 
11-es istentiszteleteket szoktuk látogatni. 
Ha megválasztanak, akkor a választott munkacsoport tagja-
ként szívesen segítek a felmerülő problémákban, a környeze-
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temben élő gyülekezeti tagok véleményének meghallgatásával 
és felmerülő ötleteik tolmácsolásával próbálnám Istennek tet-
sző úton tartani a gyülekezetet. 

dr. Farkas 
Márton Pál 

 

Képviselőtestületi tag 
33 éves vagyok, egy kislány (3,5) és egy kisfiú (1,5) édesapja. 
Geotermikus energiahasznosítással foglalkozom kutató-mér-
nökként. A Budavári Evangélikus Gyülekezetnek kisbaba ko-
rom óta aktív tagja vagyok, ahol Szebik Imre püspök úr ke-
resztelt meg. Családunk, kisgyerekes szülők révén, a vasárnapi 
istentiszteletek mellett a csütörtök esti kisgyerekes szülők ta-
lálkozóján szokott örömmel részt venni. A képviselő testületi 
tag jelölésnek nagyon örülök, főleg, hogy ez a megtiszteltetés 
váratlanul ért engem. A feladatnak igyekszem úgy megfelelni, 
hogy továbbra is tevékenyen, lehetőleg még aktívabban reszt 
veszek a gyülekezet életében. Célom, hogy ezáltal a közösség 
célkitűzéseit Istentől és az Egyháztól kapott küldetésének 
szellemében előmozdítsam. 

dr. Farkasné 
Gilly Réka 

 

Képviselőtestületi tag 
44 éves vagyok, aneszteziológusként dolgozom. Gyerekkorom 
óta járok ebbe a gyülekezetbe, kezdetben hittanórákon vet-
tem részt, majd itt konfirmáltam. Később orgonálni tanul-
tam, és kántori szolgálatot láttam el a Budavárban és Buda-
gyöngyén is. 20 éve élek boldog házasságban férjemmel, Far-
kas Lóránttal, aki megismerkedésünk óta a gyülekezet tagja. 
Itt volt az esküvőnk, itt keresztelték mind a három gyerme-
künket. Eszter és Bertalan már az ifi oszlopos tagjai, Boti a 
gyermekistentiszteleteken vesz részt rendszeresen. 
Az elmúlt években a megújult Schütz kórus tagjaként, illetve 
felolvasóként továbbra is volt lehetőségem az istentisztelete-
ken szolgálni, illetve a zenei munkacsoport tagjaként igyekez-
tem az elmúlt ciklusban segíteni a gyülekezet zenei életében. 
Ezt a szerepet szívesen vállalom a következő években is, 
amennyiben a gyülekezet ismét bizalmat szavaz nekem képvi-
selőtestületi tagként. 
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dr. Fehér György 

 

Képviselőtestületi tag 
1950-ben Tápiószentmártonban születtem. Az ELTE BTK-án 
szereztem történelemtudományi diplomát. 1993-tól 2014-ig, 
nyugdíjazásomig, a Mezőgazdasági Múzeum főigazgatója vol-
tam. 1994-ban kandidátusi fokozatot szereztem. Ma is tanítok 
az ELTE BTK Történeti Intézetében. Rendszeresen járok 
templomba. Nős vagyok, két gyermekem és két unokám tar-
tozik a családhoz. 

Fehér Tamás 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
1960-ban születtem lelkész családban, Több, mint 20 éve tar-
tozom a Budavári Evangélikus Gyülekezethez. Munkahelye-
men, a Kormányhivatal kerületi osztályánál hatósági felada-
tokat látok el. Jelenleg gyülekezetünkben a 2. presbiteri peri-
ódust töltöm. Az elmúlt évek során a gyülekezeti alkalmak 
látogatása mellett munkacsoportokban, gyülekezeten belüli 
kisebb közösségekben, a húsvéti és más énekkaros alkalmakon 
vettem részt. 

Fendler Judit 

 

Számvevőszéki Bizottsági tag, presbiter, képviselőtestületi 
tag 
Közgazdász és egészségügyi menedzser vagyok. tíz éve járok a 
Budavári Gyülekezetbe, felnőttként konfirmáltam 2015-ben. 
Nagyon sokat adott és ad nekem egyházunk és a gyülekeze-
tünk, szeretnék valamennyit visszaadni. Sajnos, mivel a mun-
kám miatt hét közben nem vagyok Budapesten, kevesebbet 
tudok vállalni, mint szeretném. Az elmúlt években a Szám-
vizsgáló Bizottság tagja voltam, megtiszteltetés számomra az 
újabb jelölés. A következő pár éveben a munkám miatt még 
feltehetőleg kevés időm lesz, de tagként akár a Presbitérium, 
akár a Számvizsgáló Bizottság munkájában örömmel részt ve-
szek, ha megválasztanak. Házas vagyok, felnőtt gyermekeim 
vannak és már egy unokám is született tavaly ősszel. 
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dr. Ferenczi Ilona 

 

Képviselőtestületi tag 
75 éves, nyugdíjas zenetörténész vagyok, gyülekezeti tag 1991 
óta, istentiszteleteken felolvasói szolgálatot végzek. A zenei 
bizottság tagjaként a gyülekezet zeni életének, az istentiszte-
letek zenéjének meghatározásában, irányításában szeretnék 
részt venni. 

Gara Anna 

 

Képviselőtestületi tag 
41 éves vagyok. Minőségirányítási vezetőként dolgozok egy or-
vostechnikai eszköz fejlesztő cégnél, hogy életek minőségét ja-
víthassuk az egészségesség támogatása révén, modern techno-
lógiák alkalmazásával. 
Istentiszteleteket a Budavári Evangélikus Templomban 2011 
óta látogatok. 2020-ban keresztelkedtem és konfirmáltam a 
gyülekezetben. Rendszeresen, a középgenerációnak szánt, hit-
életünket elmélyítő és közösségépítő Fügefa alkalmakon ve-
szek részt nagy lelkesedéssel. A Bibliaórákat és a Sarokkő ese-
ményeket is látogattam és terveim szerint időszakonként a jö-
vőben is fogom. 
Jelöltségem elfogadásánál a mély belső elhívás és a közösség-
ért történő felelősségteljes kiteljesedés lehetősége gondolkod-
tatott el. Hiszen szívesen teszek tőlem telhetően mindazért a 
sok jóért, amit a gyülekezettől eddig is kaptam. Megismerve 
a közösség egy részét, az együttműködés a szeretetben és hit-
tel megy végbe, erősítve a gyülekezet belső és külső kapcsola-
tait. Hiszem, hogy a hagyományokat megismerve, és tovább 
őrizve új utakat tudunk együtt bejárni. 

Gilly Lóránt 

 

Képviselőtestületi tag 
1950-ben Budapesten születtem, a Rákosszentmihályi Evan-
gélikus Templomban részesültem a keresztség szentségében. 
Édesanyám és szülei római katolikusok voltak, így gyermek-
koromban nagymamámmal hét közben misére jártunk, Édes-
apámmal pedig a rákosszentmihályi evangélikus templomba a 
vasárnapi istentiszteletekre. 
Feleségem Gillyné dr. Vigan Kinga szakgyógyszerész, nyugdí-
jasok vagyunk. Két gyermekünk van: Farkasné dr. Gilly Réka 
orvos, Gilly Zoltán tanár, az USA-ban él 15 éve. Gyermekeink 
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és Réka gyermekei is a Budavár-ban részesültek a keresztség 
szentségében, itt is konfirmáltak. 
Bakuban végeztem az Azerbajdzsán Kőolaj és Kémiai Egye-
temen. A százhalombattai olajfinomítóban kezdtem kutató 
mérnökként. Később Szófiában egy nemzetközi olajipari cég-
nél, majd az Ipari Minisztérium nemzetközi kapcsolatok fő-
osztályán dolgoztam, onnan az Ongrotrade külkereskedelmi 
vállalathoz kerültem, végül visszatétem az olajiparba – British 
Petrol, OMV, Petrotár, végül a MOL Csoport, mely utóbbi 
munkahelyen összesen 26 évet töltöttem. 
Feleségemmel az 1990-es évek elejétől tartozunk a budavári 
gyülekezethez, itt konfirmáltunk 2022-ben. Igyekszünk részt 
venni minél több istentiszteleten, biblia-órákon, melyek na-
gyon sokat adnak hitünk erősítéséhez, elmélyítéséhez. Nagyra 
értékeljük az „Életutak” találkozókat (egy ízben abban a 
megtiszteltetésben volt részünk, hogy feleségemmel együtt mi 
beszélhettünk életünkről). 
A jövőben szeretnék minél hasznosabb tagja lenni a gyüleke-
zetnek, erősíteni a közösséget, segíteni, ahol és amiben tudá-
som és képességeim szerint tudok. Nemzetközi kapcsolatok-
ban szerzett tapasztalataim, orosz-angol-bolgár tudásom, a 
német és néhány szláv nyelv alapfokú ismerete talán hasznára 
lehet a gyülekezetnek. A 2022-ben gyülekezetünk által befo-
gadott ukrán menekült család kapcsolattatója, tolmácsa vol-
tam. Szívesen vállalom bármilyen ad-hoc feladat elvégzését is. 

Hacknauer 
Bettina 

 

Képviselőtestületi tag 
31 éves, jelenleg vállalkozó vagyok, szabadúszó énekesként és 
zenetanárként dolgozom. 
2018 óta van kapcsolatom a gyülekezettel, akkor lettem a 
Schütz kórus karnagya. 
Szívesen vennék részt aktívabban a gyülekezet életében, akár 
a zenei területen kívül is. 
 
 
 
 
 
 
 



19 

 

Heinczinger 
Orsolya 

 

Felügyelő 
1968-ban születtem Zebegényben, lánykori nevem Stibrányi 
Orsolya. Nagybörzsönyi evangélikus családból származom, 
szüleim ma is ott élnek. Középiskolás éveim óta élek Buda-
pesten, férjemmel, Jánossal itt alapítottunk családot. Három 
gyermekünk és egy unokánk van. Idegenforgalmi üzemgaz-
dász végzettségemmel 22 éven át rendezvényszervező irodát 
vezettem. 2020 ősze óta az Északi Evangélikus Egyházkerület 
püspöki hivatalában dolgozom irodavezetőként. 
A Budavári Evangélikus Gyülekezethez 2003 óta tartozom, 
lányom Lilla, fiaim Marci és Bence itt konfirmáltak. A gyüle-
kezet istentiszteletein kívül korábban a Házas kör, a Sarokkő 
és a Mérték alkalmait látogattam, 2018 óta a Schütz kórus 
tagja vagyok. 2012-ben választott meg a gyülekezet közgyű-
lése presbiternek, abban a ciklusban a belmissziós és program-
szervező munkacsoportot vezettem. A 2018. évi tisztújítás óta 
az egyházközség felügyelőjeként végzem szolgálatomat. 
Az elmúlt hat év felügyelői szolgálata sok nehézséget, kihívást 
és sok áldást is hordozott magában. Úgy érzem ez alatt sokat 
tanultam, sok tapasztalatot szereztem, amivel szeretett gyü-
lekezetemet továbbra is segíthetem. A jelenlegi ciklus végén 
gyülekezetünkben sokféle változás zajlik: két lelkészünk nyug-
díjba vonul; a most zajló lelkészválasztást követően nyártól új 
lelkész érkezik gyülekezetünkbe; egyházközségünk irodaveze-
tője és egyházfija is nyugdíjba vonul, így az ő helyükre is új 
munkatársak érkeznek a nyár folyamán; előkészítés alatt van 
a parókia és az egyházfi lakás felújítása; templomunk külső 
renoválása is a közeli jövő feladata; a tisztújítás során várha-
tóan több gyülekezeti tisztségviselő személyében változás lesz. 
Úgy érzem igazgató lelkészünket és gyülekezetünket azzal se-
gítem, ha felügyelői jelölésemet elfogadva igyekszem ezeket a 
folyamatokat végig vinni, a sokféle változás mellett állandó-
ságot és biztos hátteret nyújtva a gyülekezet vezetésében. Úgy 
gondolom, az előttünk álló ciklus első három éve ennek jegy-
ében fog telni, felügyelői szolgálatra jelölésemet erre az idő-
szakra örömmel elfogadom, valamint presbiteri, másodfelü-
gyelői jelölésemet is elfogadom a következő ciklusra. 
A gyülekezeten belül fontos éreznünk a közösség szerető ere-
jét: a hozzánk érkezőkre nyitottan, egymást elfogadva és se-
gítve békességben éljük meg a Krisztusban való közösséget. 
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Szeretném, ha gyülekezetünket jóindulat, derű, a nehéz hely-
zetekben is békesség jellemezné. 
A most lezáruló ciklus során presbitériumunk foglalkozott 
gyülekezetünk jövőképének meghatározásával: az egyházköz-
ség működésére vonatkozó elképzelések, valamint a közösség 
lelki igényeinek megfogalmazásával. Szeretném a közösen 
megfogalmazott gondolatok megvalósítását a következő hat 
évben segíteni. 

Herzog Csaba 

 

Egyházmegyei küldött, képviselőtestületi tag 
70 éves nyugdíjas evangélikus lelkész – könyvtáros vagyok. 
Keresztelésem óta a gyülekezet tagja. Sréter Ferenc keresztelt. 
14 éves koromtól (iratterjesztés - eleinte helyettesként; ének-
kar, ifjúsági) tevékenykedek a gyülekezetben. Itt konfirmált 
Madocsai Miklós, és ő esketett bennünket 1983-ban. 1982 óta 
(két év sorkatonai szolgálat és egy ciklus kivételével) vagyok 
presbiter. Az egészségi állapotom változása és a törvényi sza-
bályozást figyelembe véve ezt a szolgálatot a továbbiakban 
nem vállalhatom. Egyházmegyei küldöttként és képviselő tes-
tületi tagként a továbbiakban is szívesen szolgálom gyüleke-
zetünk ügyét. 

Herzogné Fürst 
Beáta 

 

Képviselőtestületi tag 
71 éves vagyok, évtizedek óta a gyülekezet tagja. Az istentisz-
teleteken (személyesen vagy online) és a Sarokkő alkalmain 
veszek részt a férjemmel. 
Mozgásos relaxációs alkalmakra továbbra is örömmel várom 
azokat, akik egészségüket a mozgás és a meditáció ötvözésével 
szeretnék támogatni – „…testetek a bennetek lévő Szentlélek 
temploma” (1Kor 6,19) 
 
 

Holczingerné 
dr. Tolnai-Knefély 
Eszter 

Képviselőtestületi tag 
1978-ban, Budapesten születtem. A Budavári Evangélikus 
Gyülekezetben kereszteltek meg, és itt is konfirmáltam. Mind 
édesapám, mind nagypapám a gyülekezet presbiterei voltak 
hosszú éveken keresztül. Férjemmel is itt kötöttünk házassá-
got, akivel három gyermeket nevelünk. Mind a hárman a Fa-
sori-Evangélikus Gimnázium tanulói, legkisebb lányunk idén 
konfirmál. 
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Jogi diplomám megszerzése után elvégeztem a tanítóképző fő-
iskolát, most tanítóként dolgozom. 
Szeretném munkámmal a gyülekezetet segíteni, és támogatni 
az új lehetőségeket, ötleteket a gyülekezeten belül. 

Holman Péter 

 

Képviselőtestületi tag 
36 éves közgazdász, építészmérnök vagyok, vállalkozóként. A 
gyülekezetben Madocsai Miklós keresztelt meg 1987-ben. Fe-
leségemmel, aki katolikus, 2015-ben házasodtunk össze a 
templomban, ahol nagyapám testvére, Reuss András teológus 
professzor adott össze minket. Az esküvő után a Bimbó útra 
költöztünk, s e lakhely körzete miatt is a budavári gyüleke-
zethez csatlakoztunk. Előtte a pesthidegkúti gyülekezet tagja 
voltam gyerekkoromtól kezdve. Édesanyám, Reuss Erika je-
lenleg is presbiter a pesthidegkúti gyülekezetben. 
Három gyermekünk van, Izabella, Benedek és Laura. Izabellát 
és Laurát a gyülekezetben kereszteltük, Benedek katolikus 
lett. A gyülekezeten belül rendszeresen részt veszünk a kis-
gyerekes családok beszélgetésein, innen komoly barátságokat 
is szereztünk. Számos egyéb gyülekezeti programon is részt 
szoktunk venni (Balatonszárszó, sportnap, farsang). 
A jelölésemmel a gyülekezet belső működését szeretném meg-
ismerni, és a döntésekben a kisgyerekes családok, az „után-
pótlás” szempontjait kiemelten érvényesíteni. Tervem, hogy 
az egyházunk létszámbeli és lelki gyarapodása érdekében el-
sősorban saját életemmel, példamutatással és befogadó, hitre 
buzdító hozzáállással másokat is meg tudjunk szólítani. 

Horváth Csaba 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
1956-ban születtem Budapesten, Okl. építészmérnök, és MSc 
Ingatlanszakértő mérnök vagyok. 
Az egyetem elvégzését követően az Ipartervben helyezkedtem 
el, majd építészettel, ingatlan fejlesztéssel és megújuló energi-
ával kapcsolatos állásokat töltöttem be. Így pl. a HM infra-
struktúráért felelős miniszteri biztosa voltam, majd öt évig 
képviseltem Magyarországot Brüsszelben a Megújuló Energe-
tikai Bizottságban, párhuzamosan pedig a Nemzeti Innová-
ciós Hivatalban vezettem ugyanezt a szakmai főosztályt. 
Ezt követően a kormány által indított kórházfejlesztési program 
az Egészséges Budapest Program műszaki igazgatója voltam 
dr. Cserháti Péter miniszteri biztos vezetése alatt. Ezen 
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időszakban kezdődődött meg az Evangélikus Rehabilitációs 
Kórház tervezésének előkészítése, amelyre a MEE által létreho-
zott program bizottságba kértek fel közreműködésre. A kórház-
beruházás az állami forrás hiányában sajnos nem indult el. 
Az eseti egyházi támogatási programokat is mindig igyekezem 
segíteni (lelkész képzés, szórvány gyülekezetek), segítettem az 
ukrán sokgyermekes család munkahely szerzését és bérlakás 
biztosítását. És immár két éve biztosítjuk – barátaim közre-
működésével – az Evangélikus Misszión keresztül két kenyai 
diák éves tandíj és egyéb iskolai költségét. 
Édesapám is a gyülekezet presbitere volt, nagyapám pedig a 
győri evangélikus egyházban töltötte be ugyanezt a tisztséget. 
27 éves fiam Londonban dolgozik közgazdászként. 

Jeszenszky 
Miklós 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
58 éves mérnök és biztosítási tanácsadó vagyok. Három gyer-
mek (12-14-16 évesek) apja. Régi evangélikus család tagjaként 
ide „születtem”, itt kereszteltek meg, Madocsai Miklósnál 
konfirmáltam, házasodtam, és gyermekeim is itt keresztelked-
tek meg, konfirmáltak és az Ifi csoport tevékeny tagjai. 
A LEASERISK Biztosítási Alkusz Kft. tanácsadó cég ügyve-
zető igazgató vezetőjeként az utóbbi években az alábbi terü-
leteken tevékenykedtem: biztosítási és pénzügyi szakértő. Sok 
éven keresztül biztosítási és pénzügyi szakemberként az 
Uniga, QBE-Atlasz, UNION Biztosítóknál, majd a CIB és 
Raiffeisen Banknál töltöttem be vezető állásokat. 
A Gyülekezetet szakképzettségemnek és tapasztalataimnak 
megfelelően, műszaki, mérnöki, biztosítási, pénzügyi és gaz-
dasági területen szeretném szolgálni. 

Kállai Roland 

 

Képviselőtestületi tag 
A Kosztolányi Dezső Gimnázium végzős diákja vagyok 18 
éves, 2019 óta a gyülekezet tagja. Itt konfirmáltam és keresz-
telkedtem. Az év összes Mérték alkalmán részt veszek, hacsak 
valamilyen betegség nem szól közbe. Minden táborban, alkal-
mon, hétvégén ott vagyok.  
Mivel először látnék el ilyen feladatot, nem tudom feltétlen, 
hogy pontosan mire számítsak, de igyekszem az ifjúság érde-
keit leginkább szem előtt tartani. A gyülekezet életem egyik 
legmeghatározóbb pontja, emiatt a jövőben sem tudom ma-
gam elképzelni nélküle. 
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Kecskeméti 
László 

 

Képviselőtestületi tag 
47 éves vagyok, házas, egy gyermek édesapja. Legmagasabb 
iskolai végzettségem egyetemi diploma. Tavasszal szakvizsgá-
zom közigazgatásból. A Nemzeti Népegészségügyi és Gyógy-
szerészeti Központ Műszaki Infrastrukturális Osztály osztály-
vezetője vagyok. 1977-ben születtem Nyíregyházán. Itt éltem, 
itt végeztem tanulmányaimat. Feleségemmel 1994-ben ismer-
kedtem meg, 2002-ben házasodtunk össze. 2004-ben megszü-
letett Lilla nevű kislányom. Az ottani evangélikus gyülekezet 
munkáját gyakran segítettem, tagja voltam a gyülekezeti 
énekkarnak. A gyülekezeti rendezvények, családi napok lebo-
nyolításában rendszeresen részt vettem. 2006 óta minden egy-
házkerületi országos rendezvényen ott voltam. A Nyíregyhá-
zán eltöltött éveim alatt dolgoztam a szociális szférában (idő-
sek segítése), oktatásban (pedagógus) és üzemeltetési szakem-
berként a helyi önkormányzatnál. 
2019-ben költöztünk fel a családommal és csatlakoztunk a Bu-
davári Evangélikus Gyülekezethez, ahol megismerhettem egy 
kedves, befogadó támogató közösséget. Támogatásukkal 
nagymértékben hozzájárultak a költözés miatt kialakult új 
élethelyzet zökkenőmentes és sikeres beilleszkedéséhez. 2021-
től feleségemmel együtt a Gospel Kórusban énekelünk. 
Hitem, elhivatottságom és szakmai tudásom szerint szeretném 
szolgálni a gyülekezet életét. Végzettségeim és vezetői tapasz-
talataim alapján úgy gondolom, hogy nagymértékben hozzájá-
rulhatok a gyülekezet életét, működését érintő kérdések megvá-
laszolásához, irányok kijelöléséhez, szakmai iránymutatásához. 

Kecskemétiné 
Szilvási 
Zsuzsanna 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Nyíregyházán születtem, 1977-ben. A Nyíregyházi Evangéli-
kus Kossuth Lajos Gimnáziumban érettségiztem az első újra 
evangélikus osztályban. A rendszerváltás utáni években meg-
határozó élmény volt, hogy jelen lehettem nagyon fiatalon a 
visszakapott intézmények újraindulásánál, vagy újak elindu-
lásánál. A Nyíregyházi Főiskola magyar-kommunikáció sza-
kán diplomáztam, majd a Miskolci Egyetemen lettem bölcs-
észtanár. A pályám elején Nyíregyházi Televízióban dolgoz-
tam, férjhez menetelem, lányom születése után a régi kedves 
Alma Mater várt vissza. 2006-ban kezdtem tanítani a Kossuth 
Gimnáziumban és ekkor váltam a gyülekezet aktív felnőtt 
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tagjává is. Egerben elvégeztem a mozgóképkultúra és média-
ismeret szakot is médiainformatika államvizsgával. 
Ebben az évben kaptam lehetőséget a Magyarországi Evan-
gélikus Egyház sajtóbizottságában, amelynek a mai napig 
rendes tagja vagyok. 
A gimnáziumban önálló kutatás alapján módszertani eszköz-
tárat és lehetőséget dolgoztam ki vak gyerekek oktatására, 
amit az ELTE módszertani nagydíjjal jutalmazott. 2012-2019 
között gimnáziumi igazgató-helyettes voltam. 2013-tól külső 
munkatársa vagyok az Evangélikus Pedagógiai és Szolgáltató 
Intézetnek, mint magyar nyelv és irodalom tantárgygondozó, 
tananyagfejlesztő, illetve 2022 óta, mint tanügyi- és tanügy-
igazgatási szakértő mesterpedagógus. 2014-15-ben elvégeztem 
az Evangélikus Hittudományi Egyetem pedagógusoknak szóló 
teológiai képzését. 2018-ban elkészítettem az evangélikus iro-
dalmi kerettantervet. ami ma is ajánlásként funkcionál. 
2019-ben Budapestre költözünk. Az Evangélikus Középiskolai 
Kollégium igazgatója lettem. Azóta a Budavári Gyülekezet 
tagjai, a vasárnapi istentiszteletek rendszeres látogatói va-
gyunk. A Budavári Gospel Kórusba két év múlva lépünk be 
a férjemmel. Évente legalább egy gyülekezeti (elsősorban a 
kórushoz kötődő) tábori alkalomba is becsatlakozunk. Olyan 
gyülekezeti alkalmakon szoktam másfajta szolgálatot végezni, 
ahol az étkeztetés feladat, mert a kollégium főzőkonyhája 
örömmel hozza a finom ételeket a Budavárba. 
A presbiteri munkára való elhívásom alapja a konfirmációs 
igém üzenete is egyben: „Ne félj, mert megváltottalak, neveden 
szólítottalak, enyém vagy!” (Ézs 43, 1) Már felnőttként kon-
firmáltam, hiszem, hogy azért kaptam ezt az igét, mert az 
evangélikus elköteleződésem önként választott és nagyon erős. 
Számomra öröm evangélikusnak lenni, megkérdőjelezhetetlen 
bennem, hogy ez az utam, ez a kijelölt szolgálatom. Mind-
emellett elérkezettnek látom az időt, hogy az elmúlt évek sze-
rető és féltő támogatásából visszaadjak valamennyit ameny-
nyiben szakértelmemmel segíteni tudom a közösséget a dön-
téshozás szintjén is. 
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Keresztessy 
Ágnes 

 

Képviselőtestületi tag 
Mert csak én tudom, mi a tervem veletek – így szól az ÚR –: 
békességet és nem romlást tervezek, és reményteljes jövőt adok 
nektek. (Jer 29, 11) 
IT projekt vezetőként dolgozom egy amerikai tulajdonú olaj-
cégnél (IT infrastruktúra és SAP fejlesztési projekteket veze-
tek). A munkahely keretein belül is részt veszek több karitatív 
tevékenységben: jótékonysági programok szervezése: véradás, 
beteg gyermekek anyagi vagy egyéb támogatása, illetve egyéb 
szervezése feladatok ellátása (pl. gyerektábor szervezése). 
Gyerekkorom óta a gyülekezet tagja vagyok: itt kereszteltek; 
itt is konfirmáltam és ide jártam IFI-re is, azóta is rendszere-
sen járok vasárnaponként templomba. 
Körülbelül két éve kért meg Imsi (Bence Imre), hogy kapcso-
lódjak be a budavári gyermek-munkába vasárnaponként. Ez 
a feladat nagyon sok örömet hozott az életembe és mindig 
nagyon szívesen mesélek történeteket a gyerekeknek a Godly 
Play módszertana szerint. Nagyon sokat segít ebben a tevé-
kenységben Péterné Mestery Rita lelkesedése és elkötelező-
dése a gyermekmunka iránt és Kovács Kata segítőkész és em-
patikus hozzáállása. Nagyon szeretek a gyermekmunkával fog-
lalkozó csapatnak a tagja lenni. 

dr. Klenk Gusztáv 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Régi evangélikus családból származom apai és anyai ágon is. 
Szüleim is a Bécsi kapu téri Budavári Evangélikus Gyüleke-
zetbe jártak és hoztak engem is két fiatalabb testvéremmel 
együtt, így már első vallási-egyházi élményeim is ide kötnek. 
Édesapám is viselte a presbiteri tisztséget, édesanyám hitok-
tatóként is itt szolgált. Madocsai Miklós bácsinál konfirmál-
tam, és ő is esketett görögországi ortodox feleségemmel, há-
rom gyermekem is itt konfirmált. 55 éves múltam, orvos va-
gyok, szájsebész. Jelenleg a magánrendelés mellett a Szent 
János Kórház Arc-állcsont-szájsebészeti részlegének vezetője. 
2018-as tisztújítás óta vagyok a gyülekezet presbitériumának 
tagja. Leggyakrabban a vasárnapi istentiszteletekre sikerül el-
jutnom (édesanyámmal a Budagyöngyei püspökségi kápol-
nába, leányommal a várba), valamint a szabadegyetemi elő-
adásokra és presbiteri ülésekere járok. Nem hiszem, hogy az 
egyéni, családi, közösségi életnek, a nemzeti és az európai 
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kultúrának, a megmaradásának létezne a Krisztus által taní-
tottakon kívüli alternatívája. Ennek értelmében igyekszem a 
rám bízott szolgálatokat elvégezni. 

dr. Kontor 
Eszter Ágnes 

 

Jogtanácsos, képviselőtestületi tag 
Budavári evangélikus vagyok, 50 éve. Jogi diplomámat 26 éve 
kaptam meg. Jelenleg ügyvédként ingatlan joggal és közbe-
szerzési jogi kérdésekkel foglalkozom. 
Nagyszüleim révén kötődünk én és a családom is a Bécsi-kapu 
térhez. A családi emlékezet szerint 1937 óta valamennyi fon-
tosabb mérföldkő ide köt minket. 
„Boldog, akinek szíve tiszta, mert ő az Istent meglátja!” (Mt 
5, 8), e konfirmációs igém jogászként, anyaként és társként is 
sokszor iránymutatást adott már. Hat éve vállaltam el a gyü-
lekezet jogtanácsosi feladatait. Akkor azt írtam, hogy a gyü-
lekezet jogi ügyeinek megoldásakor is erre az igére szeretnék 
iránytűként támaszkodni. Úgy érzem sikerült, amellett, hogy 
számos kihívással találkoztam és szakmailag is összetett fel-
adatokat kellett megoldani. Reménységem, hogy további hat 
évig ennek az iránytűnek a követésével a gyülekezet szolgála-
tában maradhatok jogtanácsosként és képviselő testületi tag-
ként. 

Kovácsné 
Ferenczi Zsófia 

Képviselőtestületi tag 
1977-ben Budapesten születtem. A Fasori Evangélikus Gim-
náziumban érettségiztem, majd a Győri Zeneművészeti Főis-
kolán szereztem fuvolatanári oklevelet. Több evangélikus gyü-
lekezetben szolgálok hangszeres közreműködőként. 
A Budavári Gyülekezethez tartozom születésem óta – itt ke-
reszteltek, konfirmáltam, ill. itt volt az esküvőnk a szintén 
zenetanár férjemmel. Két gyermekünk született, fiunk az 
ELTE ötödéves hallgatója, lányunk idén érettségizik a Deák 
Téri Evangélikus Gimnáziumban. 
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Kövesy Krisztina 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
33 éves vagyok, HR Business Partner a foglalkozásom. Több 
mint 10 éves HR-es, vezetői, multinacionális cégeknél szerzett 
tapasztalatomat, felnőttképzési, emberi erőforrás tanácsadó 
tanulmányok előzték meg. 
Több mint 20 éve vagyok a gyülekezet tagja. Amikor édes-
anyám irodavezetőként kezdett el tevékenykedni a gyülekezet-
ben, mi általános iskolásként testvéreimmel együtt kezdetben 
az istentiszteleteket látogattuk, majd az ifjúsági órákra és tá-
borokba is becsatlakoztunk. Volt alkalmam részt venni a 
nürnbergi és kouvolai ifjúsági testvérgyülekezeti találkozókon 
is. 4 évvel ezelőtt, az esküvőnkön Imsi adott össze minket fér-
jemmel. Képviselő testületi tagként korábban a rendezvény-
szervezési csoportban tevékenykedtem. Jelenleg a Fügefa al-
kalmakat látogatom rendszeresen. 
Isten kegyelméből számtalan áldással gazdagított a gyüleke-
zet az elmúlt 20 évben. Azzal az elhívással vállalom a jelölé-
semet, hogy szolgálattal viszonozzam az élő közösség építését 
és növelését. Célom az is, hogy a fiatalabb és az idősebb ge-
neráció között hidat képezve munkálkodjak a gyülekezetért. 
Köszönöm a bizalmat! 
 

Kürtös Zoltán 

 

Képviselőtestületi tag 
1954-ben születtem, szüleim által katolikus neveltetésben ré-
szesültem. 1973-tól először a Dévai Bíró Mátyás téri evangéli-
kus ifjúsági körbe jártam. 1989-től vagyok a Budavári gyüle-
kezetbe tagja. Az elmúlt év áprilisa óta már 9 unokám van a 
három gyermekemtől, akik itt konfirmáltak. A gyülekezet szá-
mára a szaktudásomat igyekeztem felhasználni már presbi-
terré választásom 
előtt is. 70 éves vagyok, de még aktívan dolgozom. A gyüle-
kezeteben a lehetőségek szerint továbbra is szeretnék a szak-
mám adta lehetőségekkel támogatni az építési munkacsopor-
tot. 
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Lackner Orsolya 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
22 éves, teológus hallgató vagyok. 2017-ben kezdtem a buda-
vári ifibe járni, azóta a gyülekezet más részeibe is becsatla-
koztam. Az ifinek már nem csak tagja, de az egyik vezetője is 
vagyok, négy éve aktívan részt veszek a táborszervezésben is. 
A vasárnapi gyermekalkalmakon, ifizenés istentiszteleteken is 
szívesen vállalok szolgálatot. 
A képviselő testületi tag és presbiter jelöltségeket azért válla-
lom, mert többen mondták, hogy számítanának rám, és már 
én is gondoltam rá, hogy jó lenne még többet visszaadni a 
gyülekezetnek, hiszen én nagyon sokat kapok ettől a közös-
ségtől. Azt remélem, jól fogom tudni hasznosítani a gyüleke-
zetben, amit a teológián tanulok és azokat a tapasztalataimat, 
amiket mindenféle országos egyházi és egyházkerületi rendez-
vényen leginkább önkéntesként, néha résztvevőként gyűjtöt-
tem. Bár nagyon szívesen vállalom ezeket a szolgálatokat, az 
hozzátartozik a teljes képhez, hogy előreláthatóan a hatéves 
ciklus vége előtt lelkész lesz belőlem, ami azzal jár, hogy ki-
helyeznek majd egy másik gyülekezetbe. Tehát már most lát-
szik, hogy valószínűleg nem tudom a következő tisztújításig 
vállalni mindazt, amire most a közgyűlés majd potenciálisan 
megszavaz, de addig, amíg itt lehetek, szeretnék minden tő-
lem telhetőt megtenni a gyülekezetünkért, ilyen téren is. 

Lehoczki Márk 

 

Képviselőtestületi tag 
A Budapesti Egyetemi Katolikus Gimnázium után az Óbudai 
Egyetem, Bánki Donát Gépész és Biztonságtechnikai Mérnöki 
Kar Biztonságtechnikai mérnöki szakán kaptam BSc diplo-
mát 2018-ban, a Kandó Kálmán villamosmérnöki karon pedig 
a villamosmérnök MSc-n fogok végezni az idén. 
Harmincadik életévemben járok, jelenleg a SOM System Kft. 
mérnökirodánál dolgozom, főleg projektkoordináció/projekt-
irányítás munkakörben. 
Hogy pontosan mikortól vagyok a gyülekezet tagja azt hozzá-
vetőlegesen tudom megadni. Általános iskolásként jártam hit-
tanra a gyülekezetbe. Azóta kisebb-nagyobb megszakítások-
kal, de járok vasárnapi Istentiszteletre. 
Az elképzelésem a tisztség elfogadásával kapcsolatban, hogy 
az a sok jó, amit a Budavári Evangélikus Gyülekezettől kap-
tam, viszonzásként valamennyit vissza tudjak adni. 
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Lukács András 

 

Számvevőszéki Bizottsági tag, egyházmegyei küldött, jelölő-
bizottsági tag, presbiter, képviselőtestületi tag 
Több mint húsz éve vagyok tagja a Budavári Evangélikus 
Gyülekezetnek. Miskolcon keresztelkedtem, konfirmáltam. 
Okleveles közgazdász a végzettségem, HR-el foglalkozom. 
Máté fiam evangélikus lelkész, Dóri lányom pedagógiával fog-
lalkozik. Mindketten a gyülekezetben nőttek fel. Felnőtté vá-
lásukban a gyülekezet alkalmai és közössége jelentős hatással 
voltak. Párommal, Mártival részt veszünk a gyülekezet életé-
ben. Gazdasági szakemberként a presbitérium tagjaként szí-
vesen voltam részese a gazdasági, személyügyi kérdések meg-
beszéléseinek; koordináltam a gyülekezet részéről a részvételt 
az Evangélikus Presbiterek Országos Találkozóján, voltam 
Gyülekezet-menedzsment képzésen, írtam áhítatot, cikket a 
Gyülekezet web oldalára, s örömmel olvasok fel igét vasárna-
ponként, amelyekkel szolgálhatom a Gyülekezetet. A további-
akban is vállalom a Gyülekezet életében való aktív részvételt, 
megköszönve s betöltve azt a pozíciót, amelyre megválaszta-
nak. 
Hiszek az emberi lélek pozitív fejlődésében, a derűs, jókedvű 
keresztény életben. Ezért is választottam az alábbi idézetet 
Luther Mártontól: „Ha azt képzelném, hogy az Úristen nem 
érti a tréfát, nem is akarnék a mennybe jutni!” 

Mendrey Attila 

 

Számvevőszéki Bizottsági tag, képviselőtestületi tag 
56 éves vagyok, építészmérnökként végeztem a Műegyetemen, 
de az utóbbi 20 évben már vállalatirányítás területén dolgo-
zom, elsősorban nemzetközi környezetben. A családommal 
együtt az I. kerületben lakom. A Budavári Gyülekezettel kis-
lányom révén kerültem kapcsolatba 2017-ben, a konfirmációm 
tavaly húsvétkor volt. Az utóbbi években a Fügefa alkalma-
kon veszek részt. Képviselő testületi, számvevőszéki tagjelölt-
ként bízom benne, hogy polgári munkám tapasztalataival és 
látásmódjával hozzájárulhatok az egyházközség kiegyensúlyo-
zott működéséhez, fejlődéséhez. 
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Muskovics 
Gabriella 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
43 éves vagyok, gyermekeim: Tünde (22) és Alice (10). 2006-
ban végeztem a BME-n biomérnökként, jelenleg az egyetem 
Alkalmazott Biotechnológia és Élelmiszertudományi Tanszé-
kén a PhD képzés utolsó évét csinálom. A kutatás mellett 
gyakorlati és elméleti tárgyak oktatásában veszek részt, illetve 
egy kari munkacsoport keretében a középiskolásoknak szóló 
pályaorientációval, az elsőévesek segítésével foglalkozom. 
A gyülekezetbe gyerekkoromtól fogva járok, itt konfirmáltam. 
Általában a 11 órás istentiszteletre szoktunk járni a családom-
mal, időnként a gyerek hittan foglalkozásokon is besegítek. 
Korábban néhány alkalommal énekeltem alkalmilag alakult 
kórusokban is. 
A jövőben szeretnék továbbra is a gyermek és ifjúsági munka-
csoportban tevékenykedni, a munkám miatt talán jobban 
tudnám segíteni a gimnazista korosztállyal foglalkozó csapa-
tot. Elképzeléseim között szerepel, hogy a gyülekezeti fiatalok 
a lelki töltődés mellett az esetleg felmerülő tanulási, fejlődési, 
továbbtanulási kérdéseikhez is segítséget tudjanak kérni és 
kapni. Ezt véleményem szerint az oktatás egyre nehezebb 
helyzete is szükségessé fogja tenni, különösen azok számára, 
akik anyagilag nem engedhetik meg a szükséges magánórákat 
a továbbtanulás érdekében. Emellett a gyerekek, fiatalok bol-
dogulásához a mai világban elengedhetetlen megtartó közös-
ség fenntartásában szeretnék részt venni. 

Orczán Ákos 
Kund 

 

Jelölőbizottsági tag, presbiter, képviselőtestületi tag 
45 éves, kutatóvegyész vagyok. Nagyon szeretem a gyülekeze-
tünket és igazán olyan helynek tekintem, ahol lehet növe-
kedni. Szeretném, – habár a léc igen magasan van – ez még 
inkább így lenne a jövőben. 
Pál Korintusiakhoz írt második levelének második fejezetéből: 
14Hála legyen Istennek, aki Krisztusban mindig győzelemre 
segít minket, és ismeretét jó illatként mindenütt elterjeszti ál-
talunk. 15Mert Krisztus jó illata vagyunk mi az Istennek, azok 
közt, akik elkárhoznak. 16Ezeknek a halál illata a halálra, 
azoknak az élet illata az életre. 
A kétezres évek elejétől járok a gyülekezetbe, kezdetben fele-
ségemmel, majd szép sorjában egy, kettő, majd három gyer-
mekünkkel és Édesapámmal. Az istentiszteleteken kívül az 
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azóta átszervezett FiFe (Fiatal Felnőttek) és a 2020-as Sa-
rokkő, a Fügefa alkalmait látogattam. Az online térben tar-
tott kisgyermekes körön és a bibliaóra online verzióján lehet 
velem találkozni. Vasárnaponként általában a 11 órai alkal-
mon veszünk részt a családommal, ahol felolvasóként segítek 
színesebbé tenni a liturgiát. Gyakran látogatjuk a családos–, 
ifjúsági zenés– és gospel istentiszteleteket is. Ezeken felül na-
gyon szívesen veszünk részt a gyülekezet egyéb programjain, 
a gödöllői piknikeken, a gyülekezeti hétvégéken és táborokon. 
A kalap férfikőr megalapításában, majd a vezetésében is se-
gédkeztem, a Hírmondóban gyermekeknek szóló rovatot hív-
tam életre és szerveztem, így bekapcsolódva a tájékoztatási 
munkacsoport munkájába is. A mostani ciklusban köztestü-
leti tagként és a jelölő és szavazatszámláló bizottság tagjaként 
a lelkészválasztás és az általános tisztújítás előkészítésében, 
lebonyolításában segédkezem. 
A lelkészváltással és általános tisztújítással együtt járó válto-
zásokat nagy kihívásnak és ugyanakkor lehetőségnek is tekin-
tem. Lehetőségnek arra, hogy most energiát, időt adjunk a 
gyülekezetnek a sajátunkból, így biztosítva azt a jó lelki mun-
kát, ami az elmúlt évtizedekben jellemezte szeretett gyüleke-
zetünket. Kisebb, igazi, lelki–, Test-Véri közösségekből össze-
álló nagy gyülekezetről álmodom, amelyben olyan személyes, 
a kisebb közösségek határain túlnyúló kapcsolatrendszerek 
épülnek ki, amelyek, megtartó, hitet növelő hatása a tagok 
megszentelődésében segítenek, a gyülekezet Istenhez vonzó 
hely lesz a kívülállók és a tagok számára egyaránt. E mellett 
ezek a kapcsolatok a gyülekezeti alkalmakon kívüli, minden-
napi életben is aktívak lehetnek, ennek minden lelki és világi 
előnyével együtt. Szívesen segítem a gyülekezet életét, akár 
háttérmunkával, ami a lelkészek, lelki munkát végzők terheit 
csökkentené, hogy több erőforrásuk maradjon a lelki mun-
kára, vagy akár abba bekapcsolódva. Szeretném, ha minél 
többünk részére lehetnénk, lehetne a gyülekezet Krisztus jó 
illata az életre! 
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Pálinkás Mihály 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
1967-ben születtem Hatvanban. Budapestre 1996-ban kerül-
tem, feleségemmel (Pálinkás Eszter, sz. Koltai) 1997-ben há-
zasodtunk össze, ő hozott engem be a gyülekezetbe. Német-
tanár vagyok egy óbudai gimnáziumban. 
Mindkét lányomat (Katalin 21, Zsuzsanna 16) a Budavári 
Evangélikus Templomban keresztelték és a lányok is itt kon-
firmáltak. Én 2023. húsvétján konfirmáltam. Azóta vagyok 
rendszeres „látogatója” a Fügefa csoportnak. A húsvéti, kará-
csonyi, évnyitó és évzáró istentiszteleteken családostul jele-
nünk meg. 
A munkacsoportok közül a gyülekezettörténeti, testvérgyüle-
kezeti, programszervezői és missziós munkacsoport munkája 
vonz leginkább, mivel szervezésben, logisztikában, erős va-
gyok, ezekben szívesen részt vennék. 

Pápay Judit 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Okleveles szerkezetépítő mérnök vagyok, 1956-ban születtem 
Budapesten. Szüleim házasságkötésétől, keresztelőm, konfirmá-
cióm, házasságom áldásán át a vári gyülekezet az otthonom. 
Az első szakmai felkérést, mint okleveles szerkezetépítő mér-
nök 2015-ben kaptam az orgona beruházás műszaki előkészí-
tésére, összefogására, a szükséges kivitelezés megvalósítására, 
amit férjem, Kiss Attila építésszel közösen végeztünk. Ezt kö-
vetően képviselő testületi és az Építési munkacsoport tagja-
ként működhettem közre a gyülekezet otthonát adó templom, 
parókia és iroda épület állagmegóvása és felújítása lépéseiben, 
pályázatok előkészítésében, a kápolna ismételt felújításában. 
Férjem, római katolikusként mindvégig segítette munkámat 
szakmai tudása legjavával, szívén viselte Isten háza épületé-
nek óvását, védését, szépítését! 
Attila néhány nappal ez előtt visszaadta lelkét Teremtőjének, 
így az elkövetkezendő időben útmutatásait nem feledve sze-
retném folytatni az együtt elkezdett munkát a gyülekezet ja-
vára és a jó Istennek való szolgálatként. 
Úgy érzem, hogy kegyelmi ajándékot kaptam férjem elvesz-
tése után a jó Istentől, hogy feladatot adott a jelöléseken át, 
jelezve, hogy szükség van a munkámra! 
Az istentiszteleteket látogatom, vegyes házasságban élvén, 
férjemmel és vagy fiaimmal a római katolikus misékkel 



33 

 

váltakozva. A 2020-as évi Sarokkő tanfolyamra jártam, mely 
közösség és az alkalmak segítettek a mögöttem és előttem álló 
nehézségek kezelésében és feldolgozásában, az önismeret fej-
lesztésében. Az orgonahangversenyek, zenei alkalmak rend-
szeres résztvevője vagyok. 

Potzner Ádám 

 

Képviselőtestületi tag 
Budapesten születtem, 42 éves kétgyermekes apuka vagyok. 
Építész, belsőépítészként tevékenykedem. A gyülekezetbe 
egyetemi éveim alatt, kb. 20 éve kezdtem járni. Voltak aktí-
vabb éveim, sok évet énekeltem a Schütz kórusban és aktívan 
részt vettem a barokk orgona megvalósításában, jelenleg rend-
szertelenül látogatom az istentiszteleteket. A képviselő testü-
leti tagsággal szeretnék – annak keretein belül – a gyülekezet 
történéseiben felelősséget vállalni, a kulturális és lelki életében 
részt venni. 

Potzner Ferenc 
Péter 

 

Képviselőtestületi tag 
1956-ban születtem Pécsett. A pécsi gyülekezet filiájában Po-
gányban kereszteltek (Káldy Zoltán), itt konfirmáltam 1969-
ben Balikó Zoltánnál. 
1980-ban végeztem a BME Építészmérnöki karán, majd az 
ELTE Bölcsészettudományi karán művészettörténetet hall-
gattam 1983-88 között. Az egyetem alatt a Deák téri gyüle-
kezetbe jártam, illetve a Deák téri és a budavári ifjúságira. Itt 
ismertem meg Bolváry Katalint, akivel 1980-ban házasságot 
kötöttünk, két gyermekünk Barbara (1980) és Ádám (1982). 
Őket Pogányban Balikó Zoltán keresztelte, konfirmációjuk a 
Deák téren volt. Négy unokánk van: Andris (2012), Kinga 
(2017), Zsigmond (2020), Dezső (2023). Andrist a Deák téren, 
Kingát és Zsigmondot a bécsi kapu téren keresztelték. 
Építésztervezőként dolgoztam, 1986-2022 között a KÖZTI 
(Középülettervező) vezető tervezője, 2015-től stúdióvezetője 
voltam, főként műemléki rekonstrukciókkal foglalkoztam. A 
Credo szerkesztőbizottságának is tagja voltam. 2014-től láto-
gatom a budavári vasárnapi istentiszteleteket és a szabadegye-
temi alkalmakat. 
Építészeti, művészeti feladatokban szívesen részt veszek, adok 
tanácsot amennyiben megkérdeznek. A hitelességet, a képmu-
tatástól mentességet tartom egy hit- és szeretetközösség alap-
jának. 
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Pöröntő Edina 

 

Képviselőtestületi tag 
1983-ban születtem, Vas megyében nőttem fel. Éltem négy 
évet Veszprémben, majd 2006-ban Budapestre költöztem. 
Környezetkutatóként végeztem az ELTÉ-n, jelenleg pedagó-
giai asszisztensként dolgozom egy budai általános iskolában. 
2021 nyarán kezdtem a Budavári Gyülekezetbe járni. A va-
sárnapi istentiszteletek mellett eleinte a bibliaórákat, később 
a Sarokkő és a Fügefa alkalmait kezdtem látogatni. 
Úgy gondolom, elsősorban személyes kapcsolataimon keresz-
tül tudok hozzáadni a gyülekezet életéhez. Talán az alkalmak 
miatt érzem így, melyeken szívesen veszek részt, hogy szá-
momra a legfontosabb a lelki-szellemi gazdagodás egymással 
beszélgetve, összekapcsolódva. Hosszú távon konkrétabb szol-
gálatot is vállalnék, akár éneklés, akár segítés formájában. 
Képviselő testületi tagságomra kíváncsisággal tekintek, öröm-
mel járulnék hozzá ezúton is közösségünk fejlődéséhez. 

Reichné Újvárosi 
Tünde 

 

Számvevőszéki elnök, képviselőtestületi tag 
Matematika-fizika szakon végeztem, majd pénzügyi végzett-
séget szereztem, kockázatelemzőként dolgozom. Három gyer-
mekem van: 19, 17 és 13 évesek. Velük és édesanyámmal járok 
a gyülekezetbe. Gyerekkoromban is a gyülekezethez tartoz-
tam, itt konfirmáltam, itt esküdtem. Gyermekeimet itt ke-
resztelték, a nagyobbak után a legkisebb idén konfirmál. 12 
éve vagyok képviselőtestületi tag és a számvevőszék tagja. A 
számvevőszéki elnöki tisztségre való jelölés vállalásával szeret-
nék visszaadni valamit az Úr segítségével abból a sok jóból, 
amit a gyülekezettől kaptunk. 
 

dr. Réthelyi 
János 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Idén leszek 50 éves. Felségemmel, Judittal és négy gyerme-
künkkel látogatjuk a gyülekezet alkalmait. Nem tudnám meg-
mondani, hogy mikor jöttem először istentiszteletre a Bécsi 
kapu téri templomba, az biztos, hogy egyetemista voltam, és 
a közelben laktam albérletben. 2012-től képviselőtestületi tag-
ként, 2018-tól presbiterként is részt veszek a gyülekezet életé-
ben. Hétközben a Semmelweis Egyetem Pszichiátriai és Pszic-
hoterápiás Klinikájának vagyok a munkatársa és igazgatója, 
ahol 2003 óta dolgozom. 
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Fontosnak tartom, hogy a gyülekezete belül az élet minden 
területén segíteni tudjunk egymásnak, a jövőben is ezen sze-
retnék dolgozni. 

Ripka Géza 
Ferencné (sz. 
Horváth Zita) 

 

Képviselőtestületi tag 
1960-ban születtem Budapesten, mint Horváth Zita. Végzett-
ségem szerint okleveles kertészmérnök vagyok. 40 évet dolgoz-
tam a mezőgazdasági közigazgatásban közép-vezetőként ha-
tósági vetőmagvizsgálati laboratóriumban. Jelenleg nyugdíjas 
vagyok. Férjem szintén kertészmérnök, lányom Ripka Eszter 
bölcsész, fiam Ripka Gergely kertészmérnök. Három unoka 
boldog nagymamája vagyok. A Budavárban nőttem fel, 1973-
ban konfirmáltam és azóta is folyamatosan tagja vagyok a 
Gyülekezetnek, Budagyöngyére járok vasárnaponként isten-
tiszteletre. 
Képviselő testületi tagságra való jelölésemet azzal a szándék-
kal és bizalommal fogadom el, hogy így részt vehetek a gyü-
lekezet életének szervezésében, felhasználva a közigazgatás-
ban szerzett tapasztalataimat és segíthetem a gyülekezet fej-
lődését. 

Rózsa Bálint 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Közgazdász vagyok. Másoddiplomaként vízdiplomácia szak-
irányon végzek idén nyáron. A Magyar Víz- és Szennyvíztech-
nikai Szövetség főtitkáraként tevékenykedem a vízágazat ér-
dekeinek képviseletében, a fenntartható, teremtett világot 
tisztelő szemlélet elterjesztésén. 
A gyülekezet alapítványának kuratóriumában viselek tisztsé-
get. Keresztségem óta a Budavári gyülekezetbe tartozom. Kis-
fiaim is a bécsi kapu téri templomban lettek megkeresztelve. 
Édesanyám révén pedig régi evangélikus családból szárma-
zom, akik a 16. században érkeztek az országba evangélikus 
prédikátorként. 
Kisgyermekes szülőként elsősorban a gyülekezet gyermek és 
családbarát profiljának további fejlesztése érdekel mostaná-
ban legjobban. 
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dr. Schneller 
Domonkos 

 

Képviselőtestületi tag 
1978-ban születtem Budapesten, négy gyermek édesapja va-
gyok. Jogi diplomát az ELTE-n szereztem, az elmúlt években 
jogászként és urbanistaként segítettem a budapesti fejleszté-
seket. 2018-2022 között a Miniszterelnökség helyettes állam-
titkáraként dolgoztam, jelenleg a Magyar Műszaki és Közle-
kedési Múzeum főigazgatója vagyok. 
2012 óta rendszeresen részt veszek családommal együtt a Bu-
davári Gyülekezet életében, feleségem, Szántó Enikő, evangé-
likus lelkész. Hobbim a kerékpározás és a jégkorongozás. 
A gyülekezetben a közösségi élet erősítésén szeretnék dol-
gozni, az elmúlt évek nagyberuházásaiban szerzett tapaszta-
lataimat pedig szívesen ajánlom fel, amennyiben erre alkalom 
nyílik. 

Schneller 
Krisztián 

 

Képviselőtestületi tag 
1975-ben születtem Budapesten. Bár régi evangélikus család 
tagja vagyok és gyermekkoromban keresztelkedtem, mégis fel-
nőttként – két gyermekemmel közel egy időben – 2020-ban 
konfirmáltam. 
A konfirmációra a Fügefa alkalmakon készültem fel, amelynek 
során János evangéliumát tanulmányoztuk. A Fügefa sokat 
jelentett számomra, az alkalmakat a későbbiekben is igyekez-
tem látogatni. 
A civil életben regionális szintű területfejlesztési és területren-
dezési tervezési feladatokkal foglalkozom. Környezetgazdálko-
dási agrármérnöki, térinformatikai és urbanisztikai végzett-
séggel rendelkezem. 

dr. Simon Ágnes 

 

Képviselőtestületi tag 
Konfirmáció óta kötődöm a gyülekezethez. Ifjúsági biblia-
órára jártam és a 11 órás istentiszteletre, később pedig a 9 
órás istentiszteletre, ahol rendszeresen perselyezek is. Minden 
vasárnap igyekszem részt venni a templomi alkalmakon. 
Életemben mindig iskolákban dolgoztam, némettanárként. 
Először gimnáziumban, utána egy művészeti szakgimnázium-
ban, jelenleg pedig egy kereskedelmi technikumban tanítok. 
Osztályfőnök, és munkaközösségvezető is voltam, valamint 
gyermekvédelmi feladatokat is láttam el.  
Az istentisztelet és az igehirdetés ad erőt és útmutatást mun-
kámhoz. 
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Sólyom Anikó 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Német-hittan szakos tanárként a Deák Téri Evangélikus Gim-
náziumban dolgozom immár 31 éve. 
A Vári gyülekezet életem szerves része kisgyermekkorom óta. 
Ifis koromtól kezdve tudatosan törekedtem arra, hogy erősít-
sem, formáljam azokat a kisközösségeket, amelyeknek része 
voltam. Nagyon hamar kaptam lehetőséget arra, hogy hitok-
tatóként számtalan gyermekért, és kicsit később presbiterként 
már az egész gyülekezetért is felelősséget vállaljak. Másodfe-
lügyelőként szolgálhattam Stúr Dénes, Madocsai Zsolt és 
Pőcze Tibor felügyelők mellett. 2019-ben Mária Dorottya dí-
jat kaptam. 
Jelenleg tagja vagyok a Schütz-kórusnak és felolvasói szolgá-
latot végzek. Az elmúlt ciklusban úgy éreztem, kicsit pihe-
nésre van szükségem, így a képviselőtestület munkájában vál-
laltam részt. 
Most elgondolkodtatóan sokféle tisztségre kaptam jelölést, 
ezért úgy érzem, újra aktívabb részvételre hív a gyülekezet 
közössége. Hálás vagyok ezért a bizalomért! 
Szeretném úgy alakítani a következő éveket, hogy abban a 
gyülekezeti szolgálat újra nagyobb teret kapjon, ha bizalmat 
nekem a Testvérek. Mottóm ebben a helyzetben 2Kor 12,9a 
lehet: „Elég neked az én kegyelmem, mert az én erőm erőtlen-
ség által ér célhoz.” 

Szabóné Mátis 
Brigitta 

 

Képviselőtestületi tag 
35 éves, apácai származású vagyok Brassó megyéből. Kolozs-
váron végeztem közgazdászként és 2012-től élek Budapesten. 
Az információs technológia (IT) területen dolgozom, interne-
tes hálózatépítéssel foglalkozom. Férjemmel és 2,5 éves kisfi-
unkkal itt élünk Budapesten. 
Budavárra azért kezdtem járni, mert a liturgia hasonlított az 
apácai liturgiához. Fontos volt nekem az istentisztelet végén 
a lelkészekkel a kézfogás. Ettől egy kicsit otthon éreztem ma-
gam, ebben a nagyvárosban. Minden második hétvégén szok-
tunk találkozni a gyülekezet tagjaival. A hétköznapi családos 
skype beszélgetés fontos része az életemnek, mert itt tudok 
kapcsolódni olyan témákhoz, amelyek kapaszkodót adnak a 
mindennapok kihívásaiban. Nagy örömmel látogatjuk kisfi-
ammal a gyerekes foglalkozásokat, mert segítséget kap benne 
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úgy a gyermek, mint a szülő. A közösségben való kapcsolódás 
nagy erőt ad. A gyermekünknek így olyan közösséget terem-
tünk meg, amivel a jó útra neveljük. Akár egy ifjúsági dal is 
lehet az a mankó, amit az ember elcsüggedésében elővesz a 
tarsolyából és el dúdolgatja magában. Ilyen a „Szívem csend-
ben az Úrra figyel” ének, vagy az: „Olyan örömöt, mint a 
forrás”. A szavak erejében nagyon hiszek, és felelősségünknek 
tartom, hogy a gyermekeink ilyen és ehhez biztató szavakat 
halljanak az életük legfogékonyabb éveikben, hogy majd a ké-
sőbbiekben erre nyugodtam támaszkodhassanak. 
Sokszor elgondolkodtam a baba-mama körön, hogy azok a 
családok, ahol a gyerekek még nem tudják végig hallgatni a 
foglalkozást, találkozzanak alkalmanként egy teremben. Ha 
tudnánk családokkal tartani egy alkalmat, amiben megoszt-
juk egymással a hálaadás örömét, úgy vélem sokat tanulhat-
nánk egymástól. Adminisztratív munkával tudom támogatni 
a gyülekezetet. 
Érdekes, hogy éppen ebben az évben, amikor elkezdtem a 
Bibliát napi rendszerességgel olvasni, kaptam ezt a jelölést, 
hogy Isten feladataiban munkálkodhassak. Bár vélem, hogy 
nem ez a munka határozza meg, hogy ki milyen közel áll az 
Istenhez, megtisztelő, hogy ilyen feladatot is mer rám bízni. 
Ez az ige számomra nagyon meghatározó: „a testvérszeretet-
ben legyetek egymás iránt gyengédek, a tiszteletadásban egy-
mást megelőzők” (Róm 12, 10) 

dr. Szendrei 
Andrea 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Középiskolai tanulmányaimat az I. kerületi Szilágyi Erzsébet 
gimnáziumban végeztem, majd az ELTE Állam- és Jogtudo-
mányi karán szereztem jogi diplomát, ezt követően az ELTE 
Szociológia karán szereztem másoddiplomát. Még jogi egye-
temista koromban ösztöndíjjal kerültem ki a bécsi jogi karra, 
majd a párizsi Sorbonne egyetemen Francia Köztársasági ösz-
töndíj keretében szereztem ’master’s degree’ fokozatot média-
jog területén. Jelenleg bejelentővédelmi ügyvéd vagyok. Két 
fiúgyermek édesanyja vagyok, nagyobbik fiam a Deák Téri 
Evangélikus Gimnázium 11.-es tanulója, kisebbik fiam a Bu-
dapesti Fasori Evangélikus Gimnáziumba jár 7. osztályba. 
Férjem ügyvéd, ő is gyülekezeti tag. 
Édesanyám révén az 1700 évek végétől nyíregyházi lutheránus 
gyökereim vannak. Ez meghatározó érték számomra, Isten 
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adta ajándék és egyben felelősség is. 1986-ban Édesapám al-
gériai kiküldetéséből hazatérve költöztünk a II kerületbe, ek-
kor vitt el Édesanyám először a Budavári templomba, ahol 
több családtagom is szolgált korábban. 2007-től folyamatosan 
részt veszünk különböző gyülekezeti alkalmakon, már a ne-
gyedik éve, képviselem és támogatom a gyülekezetet külön-
böző iskolákban önkéntesként hittant tanítva. Életem elvá-
laszthatatlan része, hogy mások felé szolgáljak, erre neveltek 
szüleim. Ebből kifolyólag minden világi és egyházi feladatai-
mat/tisztségemet szolgálatnak, Istentől kapott kivételes fel-
adatnak tekintem. 

Szilvágyi Bíborka 

 

Számvevőszéki Bizottsági tag, presbiter, képviselőtestületi tag 
A Budapesti Corvinus Egyetemen 2023-ban végeztem nem-
zetközi menedzsment és vállalkozásfejlesztés dupla-diploma 
mesterszakon, okleveles közgazdászként. 25 éves vagyok. 
Egyetemi éveim alatt Dániában és Norvégiában is tanultam 
egy-egy félévet. Tanulmányaim mellett a bankszektorban dol-
goztam két évig. Az egyetem után Németországban 3 hónapig 
egy üzleti tanácsadó vállalatnál voltam. 
2011 óta vagyok tagja a Budavári Gyülekezetnek, először hit-
tan órákon vettem részt, majd 2012-ben itt is konfirmáltam. 
Utána az ifjúsági közösségbe kapcsolódtam be, illetve egy idő-
ben a vasárnapi iskola alkalmain is vezettem csoportot. A 
gyülekezet nyári, gyermek- és ifjúsági táborában évek óta szer-
vező vagyok, illetve alkalmanként az ifi órák megtartásában 
is segédkezem. 
A gyülekezetben célom az ifjúsági közösség erősítése, bővítése, 
a gyülekezeti életbe való szorosabb integrálása. Gyülekezeti 
tisztség betöltésével szeretném az ifjúság érdekeit képviselni. 
Esetleges számvevőszéki tagi megválasztásom esetén, szak-
mámból adódóan aktívan tervezek részt venni a számvevőszék 
elé kerülő ügyek, témák megvitatásában, az egyházközség és 
intézményeinek gazdálkodási ügyeinek megvitatásában, hogy 
ezek a lehető legjobban a gyülekezet érdekeivel, kijelölt prio-
ritásaival megegyezzenek. 
 
 
 
 



40 

 

Szilvágyi Lilla 

 

Képviselőtestületi tag 
Mesterszakos pszichológushallgató vagyok az ELTE-n, 22 
éves. A gyülekezetben 2010-ben kezdtem aktívan jelen lenni: 
hittanórákon vettem részt, majd 2014-ben konfirmáltam. 
Rendszeresen jártam az ifjúsági alkalmakra, majd néhány év-
vel később becsatlakoztam az ifivezetői munkába is. Azóta is 
hivatásomnak érzem, hogy minél közelebb hozzam a fiatalo-
kat Istenhez és a gyülekezethez, és azt is létfontosságúnak tar-
tom, hogy kialakítsunk magunk között egy olyan bizalmi lég-
kört, ahol bátran meg tudnak nyílni Istenkapcsolatukkal, éle-
tükkel, nehézségeikkel, terveikkel és sikereikkel kapcsolatos 
kérdéseikben is. Emellett a zenei szolgálatot érzem elhívásom-
nak, így az ifjúsági zenés istentiszteleteken és Mérték alkal-
makon részt veszek a zenei szolgálatban. A gyülekezeti élet-
ben a legfontosabb számomra a nyári táborok megszervezése 
és lebonyolítása, amiben már több, mint hat éve veszek részt. 
A pszichológusi identitásomból is fakadó segítői hozzáállás a 
gyülekezeti munkámban is nagyon meghatározó, és hivatá-
somnak tartom, hogy ezt a lelki ajándékot a fiatalok hitbéli 
növekedésére fordítsam. 
Képviselőtestületi tagként az ifjúsági munkát és fiatal gyüle-
kezeti testvérek igényeit, hitbéli fejlődését szeretném képvi-
selni. Célom, hogy közelebb hozzam a gyülekezet fiatal tagjait 
az idősebbekhez és szeretném, hogy minél több olyan lehető-
ség eljuthasson a fiatalokhoz, mint az őszi időszakban meg-
tartott svéd gyülekezet ifjúsági csoportjával való közös ifi vagy 
a nyári Szélrózsa, amik mind segíthetnek abban, hogy a fia-
talok megmaradjanak ebben a testvéri közösségben hitben 
növekedve és a jövő gyülekezetét építve. 

Szilvágyiné 
Kránitz 
Zsuzsanna 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
Mosonmagyaróváron születtem, 1973-ban, szüleim most is ott 
élnek és aktív tagjai az ottani gyülekezetnek is. Családunk a 
Beledi Evangélikus Gyülekezethez is szervesen kötődik, nagy-
szüleim révén, ahol jómagam is konfirmáltam. Budapesten 
házasságkötésem óta élek. Az I. kerületi Lisznyai Utcai Álta-
lános Iskolában dolgozom. Alsó tagozatos gyerekeket tanítok. 
A Budavári Gyülekezethez 2011 óta tartozom. Lányaim, Bí-
borka és Lilla itt konfirmáltak. Azóta mindketten aktív tagjai 
az ifis hittanóráknak, gyülekezeti táboroknak, és a Mérték 
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ifjúsági hittanórák vezetésében is segítkeznek. A gyülekezet 
istentiszteletein kívül korábban a Sarokkő alkalmain vettem 
részt. 2018 óta a  Schütz kórus tagjaként szolgálok az isten-
tiszteleteken. Négy éve a gyülekezet alapítványában vagyok 
kuratóriumi tag. 
Munkám és hivatásom révén az egyik legfontosabb szolgálat-
nak a gyermekkel való foglalkozást tartom, hiszen a gyermek-
programokon keresztül találkoznak először a gyermekek Isten 
igéjével, s benne új közösségre lelhetnek. Az elkövetkező idő-
szak kiemelten fontos feladatának gondolom, hogy miként 
tudjuk megtartani a konfirmált fiatalokat és erősíteni a gyü-
lekezetet egy az egyházközségben működő oktatási intéz-
ménnyel. Hitem szerint ezek megvalósulása sarokkövei lehet-
nek a gyülekezet épülésének, erősödésének. 

Szuhai Mónika 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
1980-ban születtem, jelenleg irodavezetőként dolgozom egy 
informatikai cégnél. Két felnőtt gyermekem van. A zene min-
dig része volt az életemnek, azonban úgy alakult, hogy még-
sem ez lett a hivatásom, megmaradt szerelemnek, és talán 
jobb is így. 2011-ben kerültem a gyülekezethez, amikor a Bu-
davári Gospel Kórust alapították Imsiék, azaz alapítottuk, 
hisz az első próbától tagja vagyok, kis idő múlva pedig a ve-
zetője lettem. 2018-ban konfirmáltam, több kis csoport (Fü-
gefa, Sarokkő), az ifjúsági zenekar és persze a Gospel Kórus 
tagja vagyok. 
Templomba sajnos nem jutok el olyan sűrűn, mint szeretném, 
de általában havi két-három alkalmon részt veszek (a gospel, 
ifjúsági IT-ken mindenképp, hiszen szolgálok, és igyekszem 
ezeken kívül egy-két 11 óráson is részt venni) Az elhívásról, 
elképzelésről nehéz bármit is írni, legfőképp azért, mert mások 
gondolták úgy, hogy alkalmas lennék ezekre a feladatokra. Az 
biztos, hogy úgy gondolom, nem véletlen és talán nem is tisz-
tán emberi odavezetés ez. Konkrét elképzelésem nincs, nem 
tudom, hogy működik a presbitérium, a képviselőtestület, de 
úgy gondolom, hogy az Isten majd megmutatja, hogy milyen 
módon tudok hasznára lenni a gyülekezetnek (ahogy eddig is 
mutatta az utat), talán lesz néhány ötletem, őszinte szavaim, 
amivel segíthetem a munkát, vagy a döntéseket. Szeretném 
jobban megismerni, mi hogyan zajlik a háttérben, és szeret-
nék kicsit hozzátenni, bár még nem tudom, hogyan   
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Takács László 

 

Képviselőtestületi tag 
36 éves vagyok, jelenleg közigazgatásban dolgozom egy állami 
cégnél, de karrierváltás előtt állva szoftvertesztelőként fogok 
majd dolgozni egy informatikai vállalatnál. A gyülekezetnek 
2018 óta vagyok tagja, jelenleg Budagyöngyén fogom össze a 
kántori csapatot, ahol jómagam is szolgálok, illetve 2020 óta 
a Budavári Gyülekezetben erősítem a közvetítők csapatát. A 
gyülekezeti alkalmak közül feltűntem már mindegyiken, hol 
közvetítőként, hol helyettes kántorként, hol gyülekezeti tag-
ként. 
Terveim közt szerepel a tájékoztatási munkacsoport erősítése 
szakmai tudásommal, tapasztalataimmal és ötleteimmel. A 
közvetítések és a podcastek automatizálásán és többkamerás 
rendszerré történő fejlesztésén szeretnék dolgozni a következő 
hat évben, illetve a gyülekezeti kommunikációs és médiaimage 
frissítésén, a social media tartalmak és platformok optimali-
zálásán, mivel hiszem, hogy az egyháznak az online térben is 
egyre intenzívebben jelen kell lennie, amelyre gyorsuló vilá-
gunkban válaszolnunk s nyitnunk kell. Az elmúlt három évben 
is ezen dolgoztam, cél, hogy a megkezdett munkát tovább 
folytathassam. 

dr. Tarpataki 
Noémi 

 

Másodfelügyelő, presbiter, képviselőtestületi tag 
Az Állatorvostudományi Egyetem Belgyógyászati Tanszékén 
dolgozom klinikai állatorvosként és egyetemi docensként (51). 
Házas, két szép gyermek büszke édesanyja vagyok, (s egyben 
büszke lelkészunoka is). A Budavári Gyülekezethez  – szüleim 
révén  – 45 éve tartozom, 1986-ban itt konfirmáltam. (Nagy-
lányomnak, Vajdovich Noéminek, aki a budavári ifjúsági kö-
zösség aktív tagja, keresztelője és konfirmációja is itt volt.) A 
legutóbbi két ciklusban presbiter, azelőtt képviselőtestületi 
tag voltam. Presbiterként a diakóniai munkacsoporthoz csat-
lakoztam, illetve az újjáéledt Schütz Kórus lelkes tagja va-
gyok. Az elmúlt évek megpróbáltatásai révén megtapasztal-
hattam a gyülekezet odaadó, közvetlen, segítő szeretetét, me-
lyért érzett mély hálával megerősödve szeretném tovább szol-
gálni ezt a közösséget, a személyes emberi kapcsolatokra több 
figyelmet szentelve mind a diakóniai munka, mind az egyéb 
gyülekezeti alkalmak révén. 
 



43 

 

dr. Táborszky 
László 

 

Jelölőbizottsági tag, képviselőtestületi tag 
1955-ben születtem, jogtanácsosi és bank-szakjogászi végzett-
séggel rendelkezem, öt évvel ezelőtti nyugdíjazásomig jogtaná-
csosként dolgoztam. Budapestre kerülésem és egyben házasság-
kötésünk óta, 1979-től vagyunk a Budavári Gyülekezet tagjai, 
feleségemmel, Ruthner Judittal. 30 éve vagyok presbiter, két 
ciklusban az egyházközségi jogtanácsosi és a jelölő bizottsági 
tisztséget is betöltöttem. Egy időben elnöke, jelenleg kuratóri-
umi tagja vagyok a gyülekezet alapítványának. Az istentiszte-
leti és zenei munkacsoport tagjaként a felolvasói szolgálatot 
szervezem. Évtizedekig a Schütz kórus, a húsvét hajnali és a 
vespera kórus tagja voltam, 23 éve pedig a Lutheránia Kórus-
ban énekelek. Szeretném, ha a gyülekezetben minél többen 
megélnénk azt, hogy „Uram, jó nekünk itt lenni” (Mt 17, 4) 

Táborszkyné 
Ruthner Judith 

 

Képviselőtestületi tag 
Nyugdíjas tanár vagyok. 20 éves koromtól tartozom ide, eb-
ben a templomban volt az esküvőnk és három, már felnőtt 
gyerekünk életének fontos eseményei. Sokáig énekeltem a 
Schütz kórusban, majd a húsvéti hajnali istentiszteleten és a 
vesperásokon éneklő együttesben, közben a gyerekkar egyik 
vezetője voltam. 24 éve a Lutheránia Énekkar tagja vagyok.  
Igyekszem aktív segítséget nyújtani a gyülekezeti élet alkal-
main. Mint képviselő, a zenei bizottságban és a felolvasó szol-
gálatban vettem részt, ezt szívesen vállalnám továbbra is. 

dr. Tóth Katinka 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
1983-ban születtem, ügyvédként dolgozom. Házas vagyok, két 
gyermekünk van, Júlia 8, Zsombor 12 éves. 2010 óta vagyok 
a Budavári Gyülekezet tagja (ekkor volt a keresztelőm és a 
konfirmációm is), a Fügefa alkalmait látogatom rendszeresen. 
Az előző presbitériumban a testvérgyülekezeti és ökumenikus 
munkacsoportot vezettem, és megtiszteltetésnek érzem újbóli 
jelölésemet. Örömmel vennék részt az új presbitériumban is 
gyülekezetünk német és finn testvérgyülekezeti kapcsolatai-
nak megerősítésében, esetleg új kapcsolatok kezdeményezésé-
ben is, különösen, hogy a COVID-járványt testvérgyülekezeti 
kapcsolatainak meglehetősen megsínylették sajnos, ezért bő-
ven lenne teendőnk ezen a területen. 
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Urbán Eszter 
Erika 

 

Képviselőtestületi tag 
Matematika-informatika és angol szakokon végeztem az 
ELTE-n, programfejlesztőként dolgoztam, jelenleg program-
fejlesztő csapatok munkáját támogatom. Réka lányom is gyü-
lekezetünk tagja, ő most kezdte egyetemi tanulmányait. 
A Budavári Gyülekezetben kereszteltek, itt konfirmáltam és 
azóta is ide tartozom. Gimnazista és egyetemi éveim alatt ak-
tív tagja voltam gyülekezetünk ifjúságának. Éveken át éne-
keltem a Schütz kórusban, a Húsvéthajnali istentiszteleteken, 
a Vesperás istentiszteleteken. A Gyermek és Ifjúsági Munka-
csoport tagjaként, több, mint 8 éven át tartottam gyermek-
hittanórát vasárnaponként. Jelenleg a Lutheránia Énekkar-
ban szolgálok és a gyülekezetünk felolvasó szolgálatában ve-
szek részt. 
Hiszem, hogy egy közösség több a tagok összességénél, külö-
nösen, ha Krisztus és a felebarát szeretete az összetartó erő. 
Hiszek a közösség megtartó erejében, boldogan támogatom és 
segítem a gyülekezeti közösségünket tudásom és képességeim 
szerint. „Az az én parancsom hogy úgy szeressétek egymást, 
mint ahogy én szerettelek titeket.” (Jn 15,12) 

Vajdovich Noémi 
Annamária 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
1999-ben születtem, terveim szerint idén fogom befejezni az 
Eötvös Loránd Tudományegyetem Természettudományi Ka-
rán tanulmányaimat geográfus szakon, azon belül regionális 
elemzés szakirányon. 
Születésem óta a gyülekezet tagja vagyok, Istentiszteletre 
szoktam járni vasárnaponként, időszakosan a húsvéti kórus-
ban énekeltem több évben, illetve a lelkészekkel, és ifi-vezető 
társaimmal közösen ifit is vezetek. 
Ebből fakadóan elhívásom az ifjúságra vonatkozik. Alapvető 
célom, hogy ifi-vezetőként a fiatal gyülekezeti tagok érdekeit 
képviseljem, állandó tervem a konfiról érkezett gyülekezeti ta-
gok ifibe való bevonása, valamint a régebbi ifisek megtartása, 
ifi-programok (kirándulások, hétvégék, táborok és esetleg kül-
földi utazások) szervezése. 
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Varga Ferenc 
Bence 

 

Képviselőtestületi tag 
33 éves vagyok, feleségemmel és két gyermekemmel vagyunk 
a gyülekezet tagjai. Agrármérnök és növényorvos végzettség-
gel rendelkezem, családi gazdaságunkban dolgozom Marton-
vásáron, ahol növénytermesztéssel és állattenyésztéssel foglal-
kozunk, ezen kívül a MATE doktori iskolájának hallgatója 
vagyok. 
A gyülekezet életéhez 2019-ben, első kislányunk születése 
után csatlakoztunk, először online, majd személyes jelenléttel 
is. Azóta a vasárnapi istentiszteletek látogatása mellett nagy 
örömmel veszünk részt a kisgyermekes családoknak szóló al-
kalmakon (farsang, mikulás, sportnap, családos istentisztele-
tek, gyülekezeti hétvége). A csütörtök esti skype beszélgetés-
ben is rendszeresen részt veszünk. Otthonunkban már két al-
kalommal is vendégül láthattuk a kisgyerekes családokat és a 
gyülekezeti munkatársakat, akik a vasárnapi gyerekfoglalko-
zásokban részt vesznek. 
A gyülekeztet életében a kisgyermekek és fiatalok megtartását 
és „hitben” tartását tartom az egyik legfontosabb feladatnak. 

Varga-Katona 
Brigitta Edina 

 

Presbiter, képviselőtestületi tag 
32 éves formatervező művész vagyok. Férjemmel és két kislá-
nyommal Martonvásáron élünk. Korábban bútortervezéssel, 
belsőépítészettel és kiállításszervezéssel foglalkoztam, jelenleg 
kisebbik lányommal otthon vagyok és mellékállásban segítek 
a családi vállalkozásunk adminisztratív feladataiba. 
Házasságkötésünk előtt nem sokkal keresztelkedtem meg fel-
nőtt fejjel, majd másfél évvel később kerültünk a Budavári 
Gyülekezetbe a Covid lezárások alatt. Családommal rendsze-
resen részt veszünk a gyülekezet életében, különös tekintettel 
a kisgyermekes családoknak tartott eseményeken. Nagy öröm-
mel beszélgetünk csütörtökönként a skype segítségével Imsi és 
Márti vezetésével. Az online alkalmakat igyekszünk személyes 
találkozásokkal is kiegészíteni, így már két alkalommal ven-
dégül láthattuk a kisgyermekes családokat a kertünkben. A 
tavalyi évben nagy élmény volt a gyülekezeti hétvége is, de 
minden vasárnapot és ünnepnapot jó megélni a templomban 
a gyülekezet közösségében. 
Nagyon hálás vagyok a gyülekezetnek és lelkészeinknek, hogy 
ilyen hamar befogadtak minket és megannyi lelki ajándékkal 
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gazdagodhattunk az elmúlt évek során. Ezért nagy öröm szá-
momra, ha bármiben segíthetem a gyülekezet munkáját és 
közösségünk épülését. 

dr. Vass Péter 

 

Jogtanácsos, egyházmegyei küldött, presbiter, képviselőtes-
tületi tag 
1973-ban Debrecen-ben születtem. Foglalkozásom: jogász, 
büntető ügyszakos bíró. Jelenleg az Igazságügyi Minisztéri-
umban dolgozom. A jogász diplomám mellett pedagógus – 
középiskolai történelem tanár – végzettséggel rendelkezem. 
2017 óta járok a Budavári Gyülekezetbe. 2018 évtől rendsze-
resen látogatom a Fügefa alkalmat. Istentiszteletre felváltva 
járok Budagyöngyére és Budavárba. A Budavári Gyülekezet-
hez történő csatlakozásom és a 2020 évi konformációm óta, 
úgy érzem, hogy közösségre és otthonra találtam a Magyar-
országi Evangélikus Egyházban, legfőképpen pedig magában 
a gyülekezetben. Éppen ezért fontosnak érzem, hogy a jövő-
ben magam is hozzájárulhassak ennek a szeretetteljes közös-
ségnek működéséhez, nemcsak mint a szerteágazó hitéleti és 
közöségi programok haszonélvezője, hanem alakítójaként is. 
Felelősnek érzem magam azért, hogy a gyülekezet a jövőben 
is virulens és összetartó legyen, megválasztásom esetén ezt 
szeretném elősegíteni. 
A 25 éves munkatapasztalatom kizárólag a büntetőjog külön-
böző területeihez (ügyész, bíró, jogszabály előkészítő, szakmai 
publikációk) kapcsolódik, de talán pedagógus végzettségem-
nek is köszönhetően a fiatalokkal való foglalkozást, oktatást 
is a szívügyemnek tekintem. Ha lehetőségem nyílik rá akkor 
a jogi, szervezési és egyéb szolgálatok mellett szívesen részt 
vennék az ifjúsági munkában is. 

dr. Vályi-Nagy 
István 

 

Képviselőtestületi tag 
40 éves vagyok. Evangélikus. Házas. Feleségem római katoli-
kus. Gyermekem nincs. Foglalkozásom orvos-pszichiáter és 
addiktológus szakorvos. Édesanyám evangélikus, e gyülekezet 
tagja, édesapám katolikus. Két testvérem szintén evangélikus, 
a gyülekezetben konfirmáltak. Ebben a templomban keresz-
teltek meg, ide jártam ifire 10 éves koromtól, itt konfirmál-
tam. Ezt követően egy ideig még jártam az ifire, de e világ 
fejedelmének engedve hosszabb időre többé kevésbé eltűntem 
a gyülekezetből egészen 33 éves koromig a saját tékozló fiú 
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pályámat lezárva. Ekkor elkezdtem rendszeresen járni isten-
tiszteletre. Vállaltam szolgálatot is, iratterjesztést végeztem 
és a közvetítés menedzselésébe, a perselyezésbe is besegítet-
tem. Másfél évig a Sarepta Evangélikus Szeretetotthonban 
dolgoztam. Ekkor, 2017.11.16-án tértem meg a Biatorbágyi 
Belmisszió férfi csendeshéten. Ezt követően kezdtem rendsze-
resen járni a Sarokkő alkalmaira. 2020-ban kezdődött a pár-
kapcsolatom a későbbi feleségemmel, aki római katolikus. 
Benne megvolt a nyitottság arra, hogy felváltva evangélikus 
és római katolikus szertartásra járjunk, azonban a római ka-
tolikus egyházban nem áldozhat protestáns, ezért az évek so-
rán inkább a misére járás irányába tolódott el az egyházi éle-
tünk. Sajnos így ritkábban járok a gyülekezetbe. 
Tagja vagyok egy ökumenikus keresztény szemléletű felépülés 
fókuszú közösségnek. A "tizedet" az összes rendszeresen láto-
gatott keresztény közösség között osztom fel összesen négy 
felé egyenlő arányban, az ötödik részt pedig általában az em-
berkereskedelem áldozataival foglalkozó civil szervezet vala-
melyikének adom. Terveim a jövőre nézve, hogy rendszeresen 
gyermek istentiszteletre vigyem keresztlányomat, akit szintén 
ott kereszteltek. továbbra is rendszeresen látogassam a Sa-
rokkő alkalmait. Valamelyik munkacsoportban szolgálatot 
vállaljak. A hívő életemről még fontos elmondani, hogy álta-
lában naponta imádkozom és olvasom az evangélikus napi 
igét. Az Újszövetséget háromszor, a teljes Bibliát elejétől a 
végéig egyszer olvastam el. Fontos, hogy a mindennapokban 
is igyekszem a Tízparancsolat szerint élni. 

Váradi Adél 

 

Képviselőtestületi tag 
Miskolcon születtem (1965), Kurityánban (Borsod m.) nőt-
tem fel. Rövid pécsi irodalmi-nyelvészeti tanulmányok után 
Szegeden történelemtanár, történész-régész képesítést szerez-
tem. Utána régészként dolgoztam Egerben. 2008-ban Buda-
pestre költöztem, már évek óta történész-főmuzeológusként 
tevékenykedem az Állatorvostudományi Egyetemen. 
Anyai ágon evangélikus, apai ágon református családból szár-
mazom. Bár egy – hol elvékonyodó, hol felerősödő – keresz-
tény szál fiatalkoromban is jelen volt az életemben, felnőtt-
ként konfirmáltam 2005-ben, az Egri Evangélikus Egyházban. 
2008 óta tartozom a Budavári Evangélikus Gyülekezethez. 
Ebben az évben végeztem el a Szebik Imre Püspök Úr által – 
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akkor első alkalommal! – indított gyülekezeti munkatárskép-
zőt is. 2012-től vagyok tagja a képviselőtestületnek és a tájé-
koztatási- és iratterjesztési munkacsoportnak, valamint ol-
vasó-szerkesztem a gyülekezet hírlevelét, a Budavári Hírmon-
dót. 2018-tól a gyülekezettörténeti csoport munkájában is 
részt veszek. 
Hálás vagyok a gyülekezet összetartó, támogató közösségének, 
hogy befogadott és továbbra is szívesen vállalom az eddig szol-
gálatokat. A tisztújításra választott igém: „Tiszta szívet te-
remts bennem, Istenem, és az erős lelket újítsd meg bennem!” 
(Zsolt 51, 12) 

dr. Viczián 
István 

 

Gondnok, jelölőbizottsági tag, presbiter, képviselőtestületi tag 
48 éves vagyok, nős, egy gyermek édesapja, földrajzkutató-
ként dolgozom. A vári gyülekezetbe szűk két évtizede járok, 
itt volt az esküvőm és a fiam keresztelője. Hat éve vagyok a 
gyülekezet presbitere és gondnoka és ilyen minőségben a ki-
bővített elnökség tagja. Gondnokként az egyházközség anyagi 
és dologi természetű ügyeivel foglalkoztam, de emellett a gyü-
lekezet más ügyeinek is alakítója voltam. Az elnökséggel, a 
presbitériummal, a munkacsoportokkal és az alkalmazottak-
kal együtt számos területen eredményes munkát végeztünk, 
melyet szívesen folytatnék. 

 


